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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 31. sjednice Skupštine Istarske ţupanije, odrţane  23. srpnja 2007. godine u Maloj 
koncertnoj  dvorani Spomen doma u Pazinu  
    
Sjednicu je u  17, 06 sati  otvorio ANTON PERUŠKO, predsjednik Skupštine Istarske 
ţupanije  (IDS – SDP), koji je  sjedni ci predsjedavao 
                                     

Pozdravlja sve  prisutne vijećnice i vijećnike Ţupanijske skupštine Istarske ţupanije. 
 Pozdravlja : 
 -     Gospodina ţupana, Ivana Jakovĉića,  

- ĉlanove Poglavarstva, koji prisustvuju današnjoj sjednici,  
- resorne proĉelnike  ţupanijskih upravnih odjela, i sve koji će danas prisustvovati u 

radu  31. sjednice  Skupštine Istarske ţupanije, 
- predstavnike javnih medija i sve ostale,  koji su  prisutno našoj 31. radnoj  sjednici 

Skupštine Istarske  ţupanije, zahvaljujem  koji su došli da prate današnju  sjednici 
po ovoj vrućini. 

 
Prije prelaska na utvrĊivanje dnevnog  reda, moli tajnicu  Skupštine,  gospoĊu Vesnu 

Ivanĉić, da izvrši prozivku vijećnika radi utvrĊivanja kvoruma na 31. radnoj  sjednici 
Skupštine Istarske ţupanije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 

1. LINO ĈERVAR HDZ   

2. MARINO ROCE HDZ  

3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan  

4. LOVORKA TOMIĈIĆ HDZ  

5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   

6. MAURO IVANĈIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/  

7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  

8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  

9.  SILVANO HRELJA HSU Odsutan  

10. SUZANA BUGARIN HSU  

11. ROMANO ĈERNJUL HSU Odsutan (O) 

12. LINO ROŠA HSU  

13. DAMIR RADNIĆ IDF Odsutan 

14. TULLIO PERSI IDF  

15. ORIANO BULIĆ IDF  

16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  

17. KLARA GRAHOVAC IDS  

18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  

19. ORIJANA LUKIĆ IDS  

20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  

21. FRANKO UDOVIĈIĆ IDS  

22. TEDI  CHIAVALON IDS  

23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 

24. VITTORIO ZULIANI IDS  

25. AHMED MAKOTA IDS  

26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  

27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Radina (Odsutna  /O/) 
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28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 

29. SERĐO RIGO IDS Odsutan (O) 

30. VIVIANA BENUSSI IDS  

31. FABIO JELIĈIĆ IDS  

32. EDA KLAPĈIĆ IDS  

33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  

34. DANICA MILETIĆ IDS  

35. MICHELA BLAGONICH IDS   

36. LAURA ŠUPERINA IDS  

37. ANTON PERUŠKO SDP  

38. MIRJANA ĆUS SDP  

39. LINO DOBRILA SDP  

40.  PETAR RADETIĆ SDP  

41. DINO KOZLEVAC SDP Odsutan (O) 

  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANĈIĆ, tajnica Skupštine Istarske ţupanije , 
MELITA FERENĈIĆ, zamjenica tajnice Struĉne sluţbe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske ţupanije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
MILAN ANTOLOVIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu, 
LUCIJA  DEBELJUH, ĉlan Poglavarstva zaduţena  za  kulturu i školstvo IŢ, 
KRISTINA BULEŠIĆ, ĉlan Poglavarstva zaduţena za civilno društvo IŢ , 
MIODRAG ĈERINA, proĉelnik Kabineta ţupana Istarske ţupanije 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, ĉlan Poglavarstva zaduţen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša IŢ 
MLADEN DUŠMAN, proĉelnik Upravnog odjela za  
GRACIJANO PREKALJ,  direktor AZRRIJA, 
DARKO KADUM, direktor TD MIH d.o.o. Poreĉ, 
GIANFRANKO PRIBETIĆ, struĉni  savjetnik  u TD MIH d.o.o. Poreĉ 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, utvrĊuje da je prozivkom utvrĊeno  da na poĉetku   
31. radne sjednici Skupštine Istarske ţupanije prisustvuje   32  od 41 vijećnice  i vijećnika , 
pa Skupština ima kvorum i moţe pravovaljano raditi i donositi odluke. 
 Prelazi se  na utvrĊivanje  dnevnog  reda  31. sjednice  SIŢ. 
 Prijedlog  dnevnog  reda vijećnici su  primili   poštom. 
 Otvara raspravu po predloţenom dnevnom redu. 
 Pošto se nitko nije javio za rijeĉ, a  dopune ili prijedloga za izmjenu dnevnog  reda 
nije primio, zakljuĉuje  raspravu i daje na usvajanje prijedlog  dnevnog reda  od  9  toĉaka, 
kako su ga vijećnici   primili uz poziv, te nakon glasovanja konstatira da je  Skupština sa 28  
glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV», za  31 sjednicu  Skupštine Istarske ţupanije utvrdila  
slijedeći  
 
D N E V N I   R E D 
 

1.   
a. Verifikacija Skraćenog zapisnika sa 29. tematske sjednice Ţupanijske 

skupštine Istarske ţupanije 
b. Verifikacija Skraćenog zapisnika sa 30. sjednice Ţupanijske skupštine 

Istarske ţupanije 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
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3. Prijedlog Zakljuĉka o davanju suglasnosti na Sporazum o ustupanju nekretnina (stare 
škole) sa TOŠ Buje u vlasništvo Istarske ţupanije 

4.  
a. Godišnje Izvješće o poslovanju društva AZRRI-Agencije za ruralni razvoj Istre 

d.o.o. Pazin, za 2006. godinu s prijedlozima odluka 
b. Plan poslovanja društva AZRRI-Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, 

za 2007. godinu s prijedlozima odluka 
5.   
 

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave i Nadzornog odbora 
trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ za 2006. godinu, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Temeljnih financijskih izvješća trgovaĉkog 
društva MIH d.o.o., Poreĉ za 2006. godinu,  

c. Prijedlog Odluke o davanju razrješnice ĉlanovima Nadzornog odbora 
trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ 

d. Prijedlog Odluke o davanju razrješnice Upravi trgovaĉkog društva MIH d.o.o. 
Poreĉ 

6.  Prijedlog Zakljuĉaka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta: 

a. OŠ Petra Studenca Kanfanar, 
b. OŠ Vazmoslava Grţalje Buzet, 
c. OŠ Milana Šorga Oprtalj, 
d. OŠ Vodnjan – SE Dignano, 
e. OŠ Vladimira Gortana Ţminj, 
f. OŠ Joakima Rakovca Sv. Lovreĉ Pazenatiĉki, 
g. OŠ Rivarela Novigrad, 
h. Talijanske osnovne škole Buje – Scuola elementare italiana Buie, 

7.  Prijedlog Zakljuĉaka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta: 

a. Ekonomske škole Pula, 
b. SŠ Mate Blaţina Labin, 
c. Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula, 
d. Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola media superiore 

italiana Pola, 
e. Medicinske škole Pula 
f. Strukovne škole Pula 

8. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za suradnju civilnog i javnog sektora 
Skupštine Istarske ţupanije 

9. Prijedlog Rješenja o imenovanju Ţupanijskog povjerenstva za procjene šteta od 
elementarnih nepogoda na podruĉju Istarske ţupanije. 

 
 
O R D I N E  D E L  G I O R N O 
 

1.  
a. Verifica del verbale ridotto della 29ª seduta dell'Assemblea della Regione 

istriana  
b. Verifica del verbale ridotto della 30ª seduta dell'Assemblea della Regione 

istriana 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'Accordo sulla cessione dei beni 

immobili (scuola vecchia) della SET di Buie in proprietà della Regione istriana 
4.  
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a. Relazione annua sull'andamento degli affari annuo della società  ASRI - 
Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. di Pisino, per l'anno 2006 con le 
proposte di Delibere 

b. Piano dell'andamento degli affari della società  ASRI - Agenzia per lo sviluppo 
rurale dell'Istria s.r.l. di Pisino, per l'anno 2007 con le proposte di Delibere 

5.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione dell'Amministrazione e 

del Comitato di sorveglianza della società commerciale MIH s.r.l. di Parenzo 
per l'anno 2006 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione delle relazioni finanziarie fondamentali 
della società commerciale MIH s.r.l. di Parenzo per l'anno 2006 

c. Proposta di Delibera sulla cessione dell'atto di destituzione ai membri del 
Comitato di sorveglianza della società commerciale MIH s.r.l. di Parenzo  

d. Proposta di Delibera sulla cessione dell'atto di destituzione 
all'Amministrazione della società commerciale MIH s.r.l. di Parenzo 

 
6.  Proposta di Conclusioni sulla previa opinione riguardante la Delibera sulle modifiche 

e aggiunte allo Statuto : 
 

a. SE Petar Studenac di Canfanaro 
b. SE Vazmoslav Grţalj di Pinguente 
c. SE Milan Šorga di Portole 
d. SE di Dignano– SE Dignano  
e. SE Vladimir  Gortan di Gimino 
f. SE Joakim Rakovac di San Laurenzo Pasenatico 
g. SE Rivarela di Cittanova 
h. Scuola elementare italiana di Buie – Talijanske osnovne škole Buje 

7. Proposta di Conclusioni sulla previa opinione riguardante la Delibera sulle modifiche 
e aggiunte allo Statuto  

 
a. Scuola economica di Pola 
b. SMS Mate Blaţina di Albona 
c. Scuola di arte applicata e design di Pola 
d. Scuola media superiore italiana Dante Alighieri di Pola – talijanske srednje 

škole Dante Alighieri Pula 
e. Scuola medicinale di Pola 
f. Scuola a indirizzo professionale di Pola 

8. Proposta di Decreto sull'accertamento di della proposta di membri della Commissione 
per la collaborazione dei settori civile e pubblico dell'Assemblea regionale della 
Regione istriana 

9. Proposta di Decreto sulla nomina della Commissione regionale per la valutazione dei 
danni dalle calamità naturali sul territorio della Regione istriana 

 
 
 AD - 1 

a. Verifikacija Skraćenog zapisnika sa 29. tematske sjednice Ţupanijske 
skupštine Istarske ţupanije 

b. Verifikacija Skraćenog zapisnika sa 30. sjednice Ţupanijske skupštine 
Istarske ţupanije 

 
Skraćene zapisnike vijećnici su dobile uz  poziv za sjednicu. 
Otvara  se rasprava o skraćenim zapisnicima. 
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JOSIP ANTON RUPNIK, stavljajući primjedbu  na skraćeni zapisnik sa 29. tematske 
sjednice  iznosi  slijedeće: 
 «Na stranci 3. se govori o  naĉinu  sazivanju  sjednice piše Skupštine Istarske 
ţupanije  pa se kaţe: 

 «Obzirom da ste mi  14 vijećnika  traţili  samo sazivanje tematske sjednice  sa 
temom eko agroturizam,…»itd. Mislim da ta izjava nije toĉna, jer  u našem zahtjevu piše 
«izvanredna tematska sjednica» i  14 vijećnika je takav zahtjev potpisalo. To je vrlo  vaţno, 
jer  temeljem  Zakona o lokalnoj samoupravi, Statuta Istarske ţupanije i Poslovniku, koji se   
ĉesto spominje, smo toĉno po tim regulama   traţili sazivanje tematske sjednice. Molio bih da 
se  ispravi i kaţe «da je  14 vijećnika  traţilo sazivanje izvanredne sjednice i  zato je i bilo 
potrebno da 14 vijećnika, jedna trećina vijećnika, što piše u Statutu i Poslovniku i u Zakonu o 
lokalnoj samoupravi, potpiše zahtjev za  sazivanje tematske sjednice.  
 Druga primjedba u istom tekstu, na trećoj stranici zapisnika,  u obrazloţenju  se 
iznosi, kao  da je  gospodin Anton Peruško to govorio, pa  valjda je zato to  saţetak, pa se  
navodi «Tragom informacija izvršenje spomenutih zakljuĉaka se manje ili više provode, ali  
ne preko udruge Ekop - Istra, iz  razloga što je udruga Ekop – Istra nenamjenski trošila  
sredstva koja su joj  doznaĉavana i  donijela  odluku o profesionalizaciji pored savjetnika i 
predsjednika  udruge». 
 Molio bih  da se navede istina, kada se govori  tko je kada zaposlen. Zaposlena je  
tajnica na temelju odluke Ţupanijske skupštine «. 
 /A. Peruško : To su primjedbe na  zapisnik za ono što je ovdje reĉeno, a eventualno 
je  pogrešno uneseno, a ne ispravljanje ovoga što je ovdje reĉene, gospodine vijećniĉe/. 

Ja traţim da se kaţe tko je to  rekao . 
 /A. Peruško : Ja sam to rekao i to  ću vam sada obrazloţiti. 
 Hvala. 
 Dali ste  suvislo obrazloţenje  za prvu  i  drugu primjedbu.  Ovdje je upisano ono što 
je za ovom govornicom reĉeno/. 
 Ja samo traţim da se kaţe tko je  to rekao, jer je  razlika da li je to rekao vijećnik koji 
je zaštićen ili  neka druga osoba koja nije zaštićena. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Vaše primjedbe, po meni, ne stoje.  Konsultiram se, jer nisam sudac. Vodi se  

stenografski zapisnik, a imamo i  digitalni snimak  sjednice, pa  ćemo pogledati što je reĉeno. 
Ukoliko je  napisano  nešto što nije  reĉeno  to ćemo ispraviti. MeĊutim, koliko se  sjećam 
ovdje je toĉno  reĉeno to što piše u zapisniku. Ako je grupa od  14 vijećnika bila  inicijator  da 
se sazove  tematska izvanredna sjednica , tako ste  rekli i tako u zapisniku  piše i tu nema 
dvojbe. Jja sam vam dao  obrazloţenje da ne postoji  izvanredna  tematska  sjednica. Postoji  
tematska sjednica ili  izvanredna sjednica. Postoji jedno ili  drugo, a izvanredna sjednica  se 
zna kada se saziva, kada su za to  sazrjele izvanredne  okolnosti. Radi toga sam dao 
obrazloţenje da nisam prihvatio vaš zahtjev   za izvanrednu, nego za  tematsku sjednicu.        

Što se tiĉe ovog  drugog što ste rekli, u  nastavku lijepo piše, « u  nastavku 
predsjednik Anton Peruško  iznosi, pa piše «Tragom informacije…». To sam ja  rekao. 
Iskoristio sam  govornicu da to kaţem i  upisano je ono što sam  rekao. Da li se vi s time 
slaţete ili  ne slaţete to je vaš problem. Ali, u zapisniku, po meni, uneseno je ono  kako je 
bilo reĉeno. MeĊutim, ne pretendiram da moţda nije koja  rijeĉ ispuštena, pa  ćemo  vaše 
primjedbe provjeriti kroz  stenografski zapisnik i  digitalni snimak, pa  ćemo  vas o tome  
izvijestiti  na idućoj sjednici. 

 Vaše primjedbe, po meni, ne mogu  se sada unositi u zapisnik kao ispravljene, pa 
molim vijećnike da  prihvatimo intervenciju gospodina Rupnika  da konsultiramo dokumente 
koji su nam na raspolaganju  i na idućoj sjednici vas izvijestiti što je toĉno, da li ima potrebe 
za ispravljanje zapisnika sa 29. tematske sjednice  Skupštine Istarske ţupanije.  
 

LINO ROŠA, primjećuje da se na stranici 6. skraćenog zapisnika  sa 29. tematske 
sjednice SIŢ, u  sredini teksta, kaţe : «U  zakljuĉnoj raspravi sudjelovali su : JOSIP ANTON 
PERUŠKO, predstavnik  grupe vijećnika koji su  traţili sazivanje tematske sjednice, MILAN 
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ANTOLOVIĆ, u ime Poglavarstva» itd.  Pogrešno  je napisano «JOSIP ANTON PERUŠKO», 
umjesto «JOSIP ANTON RUPNIK». 

 
Predsjednik ANTON PERUŠKO, zakljuĉuje raspravu i daje na glasanje usvajanje 

skraćenog zapisnik sa 29. tematske sjednice SIŢ uz opasku da će  se primjedbe vijećnika 
Josipa  Rupnika  provjeriti,  pa nakon glasovanja konstatira   da je Skupština sa 27  glasova 
«ZA», 1 glasom «PROTIV» i  bez  «SUZDRŢANIH» glasova , usvojila 
 
   SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 29  tematske sjednice Ţupanijske skupštine  Istarske ţupanije s tim da se izvrši provjera u  
Stenografskom  zapisniku i  digitalnom  snimku dijela  teksta na koji je vijećnik Josip  Anton 
Rupnik, stavio  primjedbu. 
 Izvršena je provjera u Stenografski zapisnik i  digitalni snimak, te se konstatira  da je 
reĉeno  slijedeće :  
 «ANTON PERUŠKO : 
 Poštovane kolegice i kolege vijećnici, za današnju  tematsku  sjednicu dobili ste  
poziv  sa  predloţenim dnevnim redom i  otvaram raspravu po dnevnom redu. 
 Da li se  netko javlja za  rijeĉ ? 
 Da, kolega vijećnik Josip  Anton Rupnik. 
 Izvolite kolega, imate rijeĉ.   
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
«Poštovani gospodine predsjedniĉe, cijenjene kolegice i kolege, predstavnici  

Poglavarstva i Istarske ţupanije. 
 Ja smatram, ako  smo  mi bili inicijatori da se  sazove tematska izvanredna sjednica, 
da je trebao biti onda naš  prijedlog  na dnevnom redu, a  ovako  vidimo iz  dnevnog  reda 
nema našeg prijedloga i ne znamo o   ĉemu ćemo mi  raspravljati ako se ne raspravlja o 
našem prijedlogu koji je bio uvjet za  sazivanje tematske sjednice. I  traţim da se mijenja 
dnevni  red i da naše toĉke  doĊu na dnevni red kako bismo mogli  raspravljati o onome što 
smo mi  traţili. Ako je  11 vijećnika, sukladno  Statutu, da kaţemo sukladno zakonu o  
regionalnoj i lokalnoj  samoupravi, sukladno Statutu i Poslovniku, zatraţi tematsku sjednicu, 
izvanrednu, onda treba poštivati sve te propise i uzance koje  nameću  na koji  naĉin se 
takva  sjednica moţe sazvati.  
 Ova sjednica nije  sazvana  na temelju tih ĉlanaka  koji  postoje i zato  traţim da se 
mijenja  dnevni  red i  traţimo  da na dnevni  red doĊu naše toĉke koje smo mi predloţili kada 
smo poslali  takav zahtjev u tom dijelu. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolega vijećnik. 
 U  funkciji predsjednika  Skupštine Istarske ţupanije obrazloţenje je upravo takvo 
kako ste  traţili  tako sam i predloţio dnevni  red i  tim povodom dat ću vijećnicima i svima 
prisutnima odreĊena objašnjenja. 
 Primio sam od 14 vijećnika zahtjev za sazivanje izvanredne tematske sjednice. 
Ponovit  ću : izvanredne tematske  sjednice. 
 Prije svega naš Poslovnik ne poznaje pojam «izvanredne tematske sjednice», jer 
izvanrednu sjednicu predsjednik je duţan sazvati u roku od  14r dana od prijema zahtjeva za  
sazivanje sjednice i u našem Poslovniku  je decidirano opisano kada  postoje  razlozi za  
sazivanje  izvanredne sjednice. Ja bih  rekao na primjer jedan od razloga koji je moguć, kada 
predsjednik  neće da sazove  sjednicu, a duţan je, i kada se radi o nekakvim izvanrednim 
situacijama, izvanrednim  okolnostima. 
 Bio sam vrlo oprezan prilikom donošenja odluke o  datumu sazivanja tematske 
sjednice, a ne izvanredne tematske sjednice, jer jednostavno  Poslovnik  ne poznaje pojam 
izvanredne tematske  sjednice, nego  poznaje pitanje izvanredne ili pak tematske sjednice.  
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Ĉlanak 107., stavak 5  našeg Poslovnika kaţe :»najmanje  10 vijećnika  moţe 
predloţiti sazivanje tematske sjednice  uz obrazloţenje razloga za  sazivanje tematske 
sjednice». I u potpunosti  sam poštivao, po mom dubokom uvjerenju, Poslovnik.  Onaj koji 
misli suprotno ima Odbor za Statut, Poslovnik i upravu,  pa moţe traţiti odgovornost 
predsjednika, pa i pokrenuti inicijativu  za  njegov  opoziv, ukoliko  smatrate opravdanim. 
MeĊutim, nisam pravnik  po  struci, imam povjerenja u suradnike koji zajedno sa mnom rade 
na pripremanju sjednica, na gospoĊu  tajnicu, koja je pravnica po struci, na zamjenicu 
njezinu takoĊer. Smatram da nisam uĉinio ni jednu  grešku odnosno smatram da sam u  
cijelosti poštivao  Poslovnik.      
 Obzirom da ste mi  14 vijećnika  traţili  samo sazivanje tematske sjednice  sa temom 
eko agroturizam, sukladno Poslovniku, a da Poglavarstvo nije prihvatilo inicijativu 14 
vijećnika, traţio sam nadopunu i pripremu  materijala. 
 U našem Poslovniku decidirano je propisano na koji naĉin se  prijedlog akta ima 
pripremiti, toĉno je reĉeno što takav akt mora  sadrţavati, opis stanja, prijedlog mjera, 
zakljuĉke i radi toga  sam traţio nadopunu materijala.  
 Dobio sam odreĊeni materijal, kojeg su mi sazivaĉi tematske sjednice uputili  na 
memorandumu  stranke Zelenih, Zelena stranka  Ja i ne znam da li su svi potpisnici zahtjeva 
za  tematsku sjednicu  vidjeli  taj materijal prije  nego je predsjedniku Skupštine Istarske 
ţupanije dostavljen. Ne ulazim u to. Ja sam ga prihvatio takav kakav je. Konsultirao sam se o 
naslovu  toĉke  dnevnog  reda i iz konsultacija sam nedvojbeno došao do zakljuĉka da je 
naslov  Ekološka  poljoprivreda u Istarskoj  ţupaniji puno opširniji i da u  sebi  sublimira i  eko 
agroturizam, kao  dio ekološke poljoprivrede. I zato sam predloţio  za današnju  sjednicu  
Ekološka poljoprivreda u Istarskoj  ţupaniji pod toĉkom 1., pa je u naslovu  prvo materijal koji 
ste  vi i kolege vijećnici, koji ste  traţili  sazivanje  ove sjednice  dostavili.  
 Danas ću sjednicu voditi na slijedeći naĉin. 
 Najprije  ću pozvati predstavnika predlagaĉa, znaĉi jednoga od  14 potpisnika 
zahtjeva za odrţavanje tematske sjednice, da obrazloţi materijal koji je  Skupštini Istarske 
ţupanije dostavljen.. Nakon toga  ću dati predstavniku Poglavarstva mogućnost  da obrazloţi 
toĉku a) i b) toĉke  1. i otvoriti  raspravu u kojoj  ću dati rijeĉ  najprije predsjednicima klubova 
vijećnika i nakon njihovog  oĉitovanja, ponovno  ću dati mogućnost  vama kao  predlagaĉima 
sazivanja ove tematske sjednice, da se oĉitujete na  raspravu koja je voĊena  u ime klubova  
vijećnika. Isto takvu  tu mogućnost po  Poslovniku moram dati predstavniku Poglavarstva . 
Nakon toga  ići  ćemo na pojedinaĉnu   raspravu i  o materijalu kojeg ste  vi izradili  i kojega 
ćete  uvodno obrazloţiti i o materijalu kojega je Upravni odjel za poljoprivredu, šumarstvo, 
lovstvo,  ribolov i vodoprivredu odnosno  Poglavarstvo dostavilo, jer smatram  da će na takav 
naĉin biti kvalitetnija  rasprava i da ima smisla, ukoliko bude sveobuhvatna na ovoj sjednici 
Skupštine Istarske ţupanije. 
 Nakon  pojedinaĉne rasprave isto tako na naĉin kako je Poslovnikom predviĊeno, 
otvorit ću mogućnost i vama predlagaĉima  materijala i predstavniku Poglavarstva, da se  
oĉituje . 

I na kraju, kao što je uobiĉajeno, dat ću  na usvajanje prijedlog  Zakljuĉka  kojeg ste vi  
predloţili i prijedlog Zakljuĉaka kojeg je predloţilo Poglavarstvo. I na  vama odnosno nama, 
kao vijećnicima, je da se opredijelimo kod glasanja za jedan ili drugi prijedlog  Zakljuĉaka.  

Smatram da  ni u kojem sluĉaju nisam povrijedio Poslovnik, pa sam  odluĉio   da  
sjednicu vodim na naĉin  kako sam predloţio. 
 Evo, kolegice i kolege vijećnici, za današnju  tematsku sjednicu imamo slijedeći  
 

D N E V N I  R E D   
 

1. Ekološka poljoprivreda u Istarskoj  ţupaniji 
 

a) Provedbeno izvješće za  razdoblje 1990. – 2006. godinu 
b) Perspektive i planovi  razvoja za razdoblje  2007.- 2013. godine 
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Pod toĉkom 1. pozivam predstavnika predlagaĉa, grupe  vijećnika, 14 vijećnika, da se  
uvodno obrate. 

Materijale sam dakako uz poziv i Poglavarstva i  grupe vijećnika, dostavio svim 
vijećnicima, predsjedniku Poglavarstva i  Poglavarstvu, radi  oĉitovanja i smatram da 
moţemo vrlo kvalitetno danas   odraditi  ovu tematsku sjednicu. 

I pitam  kolege vijećnike, vas 14, koji ste predloţili sazivanje ove  sjednice, materijal 
ste dostavili, materijal svi vijećnici imaju.   

Raspravu o tom materijalu i o  materijalima Poglavarstva i  grupe vijećnika  odrţao je  
matiĉni Odbor 

Pitam vas,  kolege vijećnici, koji ste traţili  sazivanje tematske sjednice,  da li  ţelite 
dodatno uzeti rijeĉ i obrazloţiti vijećnicima materijal koji ste uputili za  raspravu na ovoj 
sjednici. 

Ne ţelite.  
Pitam predstavnika poglavarstva ţeli li uzeti  dodatno  rijeĉ i obrazloţiti materijale koje 

je Poglavarstvo dalo. 
Da. 
/ S. Jurman : Ponovite pitanje. Nismo  ga dobro  ĉuli !/. 
Pitam predstavnike grupe vijećnika, 14 vas, koji  ste  izradili odreĊeni materijal, kojeg 

sam uputio  svim vijećnicima i Poglavarstvu, ţelite li uvodno uzeti  rijeĉ i obrazloţiti taj  
materijal koji je dostavljen vijećnicima na raspravu.  

Ţele. 
Kolega vijećnik Josip Anton Rupnik imate rijeĉ,  u  trajanju od  10 minuta. 
(Glasovi : Kratko je vrijeme/ 
Moţe i više,  isto kao što moţe više i predstavnik Poglavarstva. 
/V. Gašparini : Neka bude  15 minuta, jer neće moći stići  sve obrazloţiti /. 
Sve ću ja to voditi u skladu sa  Poslovnikom. 
Izvolite kolega Rupnik, imate rijeĉ». 
 U nastavku izlaţe JOSIP ANTON RUPNIK, te u nastavku ANTON 
PERUŠKO, kaţe : 
«Hvala kolega vijećniĉe !. 
Imat ćete još  dva puta prilike govoriti, u pojedinaĉnoj  raspravi i u ime Kluba vijećnika 

. 
U  funkciji predsjedavajućeg  duţan sam iznijeti  dostupne podatke, jer je to bila moja 

obveza . 
Zakljuĉci iz  1997. godine su ispred mene i glase : 
 
    Z A K L J U Ĉ A K 

o prihvaćanju  elaborata «Organsko-biološka proizvodnja, prerada, prodaja i potrošnja  
hrane, sjemena i  ljekovitog  bilja» 

1. Prihvaća se elaborat «Organsko-biološka proizvodnja, prerada, prodaja i 
potrošnja hrane, sjemena i ljekovitog  bilja. 

2.  Prihvaća se da jedno od  strateških  opredjeljenja  gospodarstva Istarske 
ţupanije bude eko agroturizam i u tom sklopu  razvoja  ekološke 
poljoprivrede kao djelatnost  u kojem pravcu  će se razvijati poljoprivreda 
Istre 

3. Zaduţuje se Upravni odjel za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov i 
vodoprivredu Istarske ţupanije  da u suradnji  s udrugom EKOP - ISTRA  
koordinira provedbu  i  realizaciju  elaborata iz toĉke  1. ovog Zakljuĉka. 

 Tragom informacija  izvršenje ovih zakljuĉaka mogu  reći da se manje ili  više ovi 
zakljuĉci provode, ali  se ne provode preko udruge  EKOP - ISTRA iz  razloga što udruga  
EKOP - ISTRA je nenamjenski trošila sredstva koja  su joj  doznaĉavana i donijela je odluku 
o profesionalizaciji , pored savjetnika i predsjednika udruge, a da prethodno nisu osigurana 
sredstva. I normalno,  bio je i sudski spor u kojem je predsjednik udruge odnosno  vijećnik   
Josip Anton Rupnik tuţio  ţupaniju i pravomoćnom sudskom presudom, prema 
informacijama, meni dostupnim, izgubio je  spor. Vodila se rasprava i pred saborskim  



 10 

povjerenstvom za zaštitu ljudskih prava u kojem je  takoĊer odbijen  zahtjev predlagatelja, 
današnjeg  kolege vijećnika Josipa Antona Rupnika.  Isto tako i Ministarstvo poljoprivrede, 
šumarstva i  vodnog  gospodarstva je takoĊer odbilo financirati ovaj program putem udruge 
EKOP - ISTRA. Ĉinjenica je  i da je savjetnica  iz  EKOP - ISTRE kasnije zaposlena u  BIO - 
ISTRI. 
 To su informacije koje sam u  funkciji predsjedavajućeg bio  duţan iznijeti  vijećnicima  
radi usmjeravanja  rasprave. I ja ne bjeţim od bilo kakvih  kvalifikacija i ne bjeţim od prava 
kolege Rupnika i vijećnika koji su  to potpisali da  insistiraju na ovome. MeĊutim, to su  
ĉinjenice do kojih  sam došao. Ne mogu prihvatiti da sluţbe, ne da kaţem termin «laţu», 
nego da me na neki  naĉin  obmanjuju, koliko je, onda je odgovornost  na njima, ali  ja sam u 
funkciji predsjedavajućeg bio  duţan ući u trag informacijama da bi  vijećnici znali o ĉemu 
danas raspravljamo. 
 Nakon što smo  ĉuli kolegu vijećnika  Josipa  Antona Rupnika, kao što sam rekao, u 
skladu  sa  Poslovnikom  dajem 15 minuta  na raspolaganju predstavniku Poglavarstva koji  
će obrazloţiti  alineju  a) i b) materijala kojega ste primili».  
 
 Ujedno je usvojena primjedba vijećnika Lina Roše da se  na stranici  6., u sredini 
teksta, izvrši ispravka, tako da umjesto «JOSIP ANTON PERUŠKO» ispravno treba pisati 
»JOSIP ANTON RUPNIK». 

Zatim je Skupština sa 28  glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŢANIH»  glasova, usvojila  
   
    SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 30. sjednice  Ţupanijske skupštine Istarske ţupanije s tim da se na stranici 13.  u tekstu 
vijećnice Klare Grahvac, izvrši  ispravka u  prijepisu, tako da umjesto   rijeĉi «ideološka» 
treba ispravno stajati rijeĉ «biološka» i umjesto rijeĉi «kontrolirana» treba stajati rijeĉ 
«konstruirana».     
 
 AD – 2  PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Za postavljanje vijećniĉkih pitanja  javili su se Lino Roša , Lino Ĉervar, Lovorka 
Tomićić, Lino Dobrila, Mauro Ivanĉić,  Sandro Jurman, Josip Anton Rupnik, Marino  Roce, 
Franko Udoviĉić, Tedi Chiavalon, Klara Grahovac, Vladimir Gašparini, Mirjana Ćus, Oriano 
Bulić. 
 ANTON PERUŠKO: 

Da ne ĉitam ponovno odredbe Poslovnika, svaki vijećnik ima  pravo na 2 pitanja. Ona 
mogu trajati maksimalno   dvije minute, predstavnik Poglavarstva ili  ţupan, odgovor  
maksimalno do  5 minuta, na  odgovor  ţupana vijećnik  ima pravo  izraziti zadovoljstvo ili 
nezadovoljstvo ili postaviti  dopunsko pitanje. Na postavljeno dopunsko pitanje ponovno ima 
pravo  na rijeĉ ţupan koji moţe trajati jednu minutu, ponovno ima ţupan mogućnost 
odgovora  na dvije minute. Svjesni  ste unaprijed da na  svako vaše izlaţenje ponovno za 
govornicom ćete još jedanput dobiti  ţupana. Što ja mogu .Ja moram voditi   sjednicu 
Skupštine po Poslovniku . Svaki put prije isteka  vremena predviĊenog za odgovor ili za 
pitanja ili za raspravu, pola minute prije, samo  ću dati kratki znak zvonom  da vas ne 
prekidam, pa onda sami  vodite  raĉuna, budite ekspeditivni da moţemo  svi  vijećnici doći na 
red za postavljanje pitanja.    
 Hvala lijepa. 
 Rijeĉ ima vijećnik Lino Roaša. 
 

LINO ROŠA : 
 Dobar veĉer svima još jedanput. 
 Ja bih imao jedno pitanje, ustvari više prijedlog nego pitanje, koje će se više vezati na 
jednu instituciju  koja  nije iz nadleţnosti rada i kontrole odnosno Ţupanijskog Poglavarstva ili 
same ţupanije, ali se tiĉe stanovnika koji ovdje  ţive i koji u toj ustanovi rade. 
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 Ja ne znam kakav je poloţaj ustanova , zgrada, na podruĉju  drugih gradova, ali 
znam kakav je poloţaj ustanove Hrvatskog zavoda mirovinskog i  zdravstvenog osiguranja u 
Puli. 
 Dosta ĉesto ulazim u tu zgradu zbog potreba i jednostavno zgraţam se nad 
situacijom koja  se svaki puta  tamo  se zatekne, bilo da je  ljeto bilo da je  zima, bilo da je 
kiša, bilo da je ne znam kakvo  vrijeme, gotovo,  radi se, sami radnici koji tamo  rade, 
zaposlenici koji su, moram istaći  vrlo ljubazni, uz sve uvjete rada koje imaju, a i same osobe 
i  graĊani koji dolaze zbog  potrebe.  
 O ĉemu se radi ? 
 Radi se o zgradi  koja je na Portarati broj  3 u Puli, nekada je to bila  nekakva 
znaĉajnija ustanova , ĉini mi  se hotel, nekada je  bila i Hrvatska  ĉitaonica, sve do  1969., 
danas je to  HZNO i HZZO . 
 Šalteri su  poredani gotovo u jednoj prostoriji koji su  pregraĊeni  ormarima, 
plakarima, onim velikim ormarima i to  razdvaja kancelariju od kancelarije. Objašnjavam to iz  
razloga ovih kolji nisu iz Pule, vjerujem da to  ne znaju, vama koji ste bliţe Puli ili  gravitirate 
Puli, sigurno to znate.    
 Mislim da je takvo  stanje neodrţivo, neodrţivo iz  razloga što jednostavno nisu 
ispunjeni gotovo minimalni higijenski uvjeti za rad u takvim institucijama i u tako vaţnim 
institucijama, a i sami  graĊani nemaju gotovo nikakve uvjete da one pristojne uvjete da 
mogu tamo lijepo  sjediti, da mogu otići  na W- ce ako treba, da mogu popiti vode, ne daj 
Boţe da se nekome zatraţi  pomoć, ljudi ĉekaju, sjede vani  na kamenu, bilo da je  sunce, 
bilo da je kiša. Ako uĊu unutra onda je red po stepenicama i mogu sjediti samo na  
stepenicama za dolje.  
 Rekao sam u poĉetku da je to u nadleţnosti  Hrvatskog zavoda za mirovinsko 
osiguranje, da je to  ta zgrada odnosno  da je drţavna institucija, da tu  ţupanija  nema 
ingerencije, ali dajem jedan prijedlog , jednu inicijativu, da se makne  s ove  mrtve toĉke ako 
je kako moguće Poglavarstvo ili  ţupanija  da pokrenu  inicijativu da se zaposlenicima  u toj 
ustanovi i ljudi koji imaju te potrebe omoguće  minimalni uvjeti kulturnog , pristojnog  rada i 
dolaţenja u tu instituciju. 

  Ako nekome nije poznato pozivam da se za jedan tjedan dana naĊemo iz razliĉitih 
stranaka, popijemo kavu u obliţnjem kafiću i snimimo  situaciju na licu mjesta i da donesemo 
odluku da se nešto pokrene.  

 Hvala na razumijevanu i oĉekujem mišljenje  ţupana ako ga moţe dati. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Rijeĉ ima gospodin ţupan Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ : 
 Ja se slaţem u potpunosti  sa onim što je gospodin vijećnik  rekao, jer sam i ja  bio u 
prilici vidjeti tu situaciju i poruĉio sam nadleţnim još prije nekoliko godina da je neodrţivo 
stanje, meĊutim nikakve  reorganizacije nije bilo. Ovdje vašu  reakciju doţivljavam 
dobronamjernom, meĊutim ja  mislim da tu  treba vaš  stranaĉki kolega, koji je naţalost oĉito 
danas sprijeĉen da prisustvuje sjednici,  Silvano Hrelja, on je  ĉovjek koji je  u Saboru, koji 
ima direktne odnose sa Vladom i mislim da  se treba njemu poruĉiti jasno i glasno da  treba  
nešto napraviti, a ovako  ispadnemo kao  da smo mi ovdje  ni krivi ni duţni na tapeti na neki  
naĉin. Namjera je dobra, uvjeren sam u to, ali  adresa je potpuno kriva.  Adresa je  negdje  
drugdje i nije problem se naći, popiti kavu. Utvrdit ćemo toĉno ono što ste vi rekli, jer ono 
stanje koje je tamo  je neodrţivo. Samo kaţem , molim da se takvi savjeti i sugestije daju  
nama , zašto ne, Poglavarstvo Istarske ţupanije, mi  smo već to uĉinili, uĉinit ćemo još 
jedanput  ako treba, ali  mislim da su kanali  neki drugi i da treba onda njih koristiti.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  ţupanu. 

 Vijećnik Roša  traţi  rijeĉ. Imat pravo  na minutu. 
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LINO ROŠA : 

 Ţao  mi je ako  ste krivo shvatili, gospodine ţupane, ali nije mi apsolutno bila  nikakva 
namjera prozivanja  ni Poglavarstva ni ţupana, moţda je tako ispalo, nego jednostavno od 
nekuda  treba poĉeti. Ovo mi je prva informacija da je to krenulo s vaše  strane ili ne znam  
od koga od prije par godina, ali ništa se bitno nije promijenilo. Da, ima i drugih vijećnika koji 
ovdje sjede, koji sjede i u   zastupniĉkom domu, pa mogu pokrenuti tu inicijativu, ali ako se 
već pokreće inicijativa onda bi bilo dobro da  se vidi stanje i u ostalim gradovima, ako nije 
moţda negdje još i gore.     

 Hvala lijepa i ponavljam, nije mi bila namjera nikoga prozivati nego pokrenuti tu 
inicijativu. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Rijeĉ ima kolega vijećnik  Tedi Chiavalon.  
 

TEDI CHIAVALON : 
 Poštovani predsjedniĉe Ţupanijske skupštine Istarske ţupanije, ţupane, kolegice i 
kolege vijećnici ! 

 Evo, u posljednje vrijeme svjedoci   smo napisa u novinama, uvijek te novine, o 
katastrofalnom stanju u vodoopskrbnom sustavu Istre odnosno kako vijećnici iz opozicije, 
pojedini vijećnici iz opozicije, vole reći :Istarska ţupanija sprema privatizaciju Vodovoda. Ja 
bih  molio  ţupana da još jedanput  ovdje za ovom govornicom ponovi  ono što je stav na 
kraju krajeva IDS-a , a ţupan, kao štos vi znamo da dolazi iz UDS-a, ono što je  stav ovog  
Poglavarstva i stav svih budućih  Poglavarstava dok je IDS na vlasti u Istarskoj  ţupaniji, a to 
je da nikakve privatizacije Vodovoda   ne dolazi u  Obzir.  

 Molim još  jedanput  ţupana da jasno zauzme ovaj  stav za ovom Ţupanijskom 
skupštinom  i pred svim medijima. 

 
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala. 
 Imate, gospodine ţupane, sugestivno pitanje.    

 
ANTON PERUŠKO : 
Oĉito su  ĉesti sugestivni  napadi, pa  je  vijećnik  Tedi Chiavalon, oĉito, osjećao 

potrebu da postavi jedno relativno toĉno  i sugestivno pitanje. 
 Ja ću biti vrlo decidiran i jasan. 
 Poglavarstvo Istarske ţupanija nikada nije  ni u jednom trenutku  raspravljalo niti 
namjeravalo  raspravljati meĊu  koalicijskim partnerima  IDS-om i SDP-eom koji ĉine 
Poglavarstvo Istarske ţupanije o bilo kakvoj privatizaciji  neĉega što  danas ima javni sektor, 
naroĉito zato što to uopće  nije  vlasništvo Istarske ţupanije, pa  hoćemo li mi   raspravljati u 
Istarskoj  ţupaniji o privatizaciji vodovoda kada znamo da su  vodovodi  u vlasništvu  općina i 
gradova  Istre. Prema tome to je deplasirana, tendenciozna i  podmetaĉka priĉa onih koji to 
govore i  ĉine i koriste u politiĉke svrhe da bi  ne obmanjivali  graĊane, nego  da bi im 
otvoreno lagali. S  druge  strane ako govorimo o politici, oĉito, dvije stranke  ĉine to 
Poglavarstvo i ja sam siguran da nitko nije za privatizaciju onoga  što javni sektor  uspješno 
danas ĉini u Istri, a to  je da upravlja  komunalnim sustavima i sustavima za vodoospskrbu.        

 Prema tome privatizacija  vodovoda ili privatizacija odvodnje odnosno otpadnih voda  
ili privatizacija prikupljanja otpada i smeća ne dolazi u obzir. A sam siguran dok je ova 
koalicija na vlasti ona neće  doći  u pitanje i  nećemo davati nikakve preporuke općinama  i 
gradovima, jer se  danas efikasno vode ovi sustavi uz  sve probleme koje imamo. Prema 
tome oni koji plasiraju takve informacije plasiraju ih oĉito zato  što nemaju ozbiljnih politiĉkih 
argumenata da bi se suprotstavili  jednom uspješnom voĊenju  ţupanije  i općina i gradova u 
Istri.  

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu ţupanu. 
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 Vijećnik zadovoljan. 
 Idući je na redu za postavljanje vijećniĉkog pitanja  gospodin vijećnik Lino  Ĉervar.  
 

LINO  ĈERVAR : 
 Poštovani gospodine  predsjedniĉe, poštovani gospodine ţupanu, kolegice i kolege ! 
 Ovo pitanje postavljam vama gospodine ţupanu. 

Radi se o tome da sam ja negdje u mjesecu travnju bio u Obrtniĉkoj komori Istre i 
znam vrlo dobro da sam  onda se oĉitovao tako da sam dao  potporu obrtnicima u  
nastojanjima da  se i njima opruţi šansa kao i svima graĊanima devedesetih godina da  
mogu izvršiti otkup svojih  polovnih prostora koje redovno godinama, decenijama, plaćaju 
kroz  najamninu.  

To isto, dakle ovo što sam ja rekao tamo u   Obrtniĉkoj komori, isto je na zadnjoj 
sjednici  Sabora u dva, tri navrata  u svojoj raspravi  podcrtao  dopredsjednik IDS-a, 
gospodin Damir Kajin, koji je dao veliku potporu tome u ime IDS-a i  rekao je  da će se IDS  
posebno boriti da obrtnici ostvare to pravo.     

 Vi ste prije dva, tri dana (vi gospodine ţupane) bili takoĊer bili u Obrtniĉkoj komori 
Istre, ali rekli ste da  vi nećete dati  potporu obrtnicima u vezi  otkupa poslovnih prostora. 

 Nakon mnogih pitanja što su me ljudi zvali, graĊani Istre, poglavito obrtnici, ja vama 
postavljam pitanjem :  

- da li je istina  ovo što je zastupao na sjednici Sabora potpredsjednik IDS-a, 
gospodin Damir Kajin ili je istina ovo što vi kao  ţupan, kao predsjednik  IDS-as, 
ste rekli sada prije  3 dana u Obrtniĉkoj komori Istre,  

- dakle, koja je istina !? 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolega  Ĉervar. 
 Odgovor  će dati ţupan, gospodin Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ : 
 Posebno, gospodine  zastupniĉe i vijećniĉe, istina je jedno i drugo. (Smijeh). To je 
istina. Ja nisam ĉuo što je Damir Kajin rekao , ali ja vama vjerujem, vi ste narodni zastupnik, 
prema tome unaprijed vam vjerujem da govorite istinu i ako je to Damir Kajin rekao ja mislim 
da je to istina, ali je istina i ono što sam ja rekao, samo je pitanje konteksta u kojemu je koja  
reĉenica  reĉena  i izreĉena i namjera koja je bila  Damira Kajina ili moja, ja ne mogu govoriti  
u ime drugih i nema potrebe da govorim u ime gospodina zastupnika Damira Kajina, on  je 
dovoljno rjeĉit i znat će sam izgovoriti one reĉenice koje treba eventualno i u polemici  sa 
vama, uostalom i ĉesto polemizirate, prema tome imat ćete prilike razgovarati  o tome. Ja ću 
pokušati objasniti  reĉenicu  koju sam ja  rekao i u kontekstu u kojem sam ja  je rekao. 
 Naime, taj ĉlanak koji je izašao  ili mediji koji su objavili tu posjetu Mate Topića, 
predsjednika Hrvatske obrtniĉke komore,  koji je bio u Puli  nedavno i susret koji je bio s njim 
vrlo dobar i dapaĉe on je iznimno pohvalio  ono što se zbiva u Istarskoj  ţupaniji i suradnji  s 
obrtništvom, o tome vrlo pozitivno je govorio i Vili Šajina, koji je predsjednik ogranka 
 Hrvatske obrtniĉke komore  i  uz niz  tema dotaknuli smo se i te teme ponukane jednim 
pitanjem  jednog gospodina koji dolazi iz  Umaga, koji je upravo postavio sliĉno pitanje što se 
tiĉe poslovnih prostora. Vi znate da Istarska ţupanija u tom kontekstu nema  poslovnih 
prostora, nego su poslovni prostori , i da treba 100 puta ponavljati da bi to bilo potpuno jasno 
i da bi došla ta informacija do svakog  u našoj  ţupaniji, svakog  graĊanina, a naroĉito 
obrtnika. Dakle, Istarska ţupanija  nije vlasnik  nikakvih poslovnih prostora koje bismo mogli 
dati  na neki  naĉin u najam, naroĉito  ne  onih  gdje je netko  desetljećima unutra, zato što 
kao  što znamo Istarska ţupanija  je osnovana 1993. godine. 
 Prema tome općine i gradovi su  ti koji imaju vlasništvo nad nekim  prostorom i 
moraju voditi politiku najma, prodaje, koncesije ili  neĉega drugoga . U svakom sluĉaju  
kontekst je bio  slijedeći, da ja osobno nisam sklon  da se gradska i općinske imovina  
rasprodaje, kao što nisam sklon  rasprodaji zemlje ili neĉega sliĉnoga , tako nisam sklon ni  
rasprodaji   vlasništva koje  imaju općine i gradovi. Ja osobno nisam sklon, ali ja nisam 
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vlasnik toga  niti privatno niti  imam utjecaja kao  ţupan, jer to  nije Istarska ţupanija. Danas 
imamo  razliĉitu politiĉku situaciju u raznim općinama i  gradovima. Na primjer za  jednu 
općinu  ĉujem  da rasprodaje sve što ima, jer tako  ţeli napuniti svoj Proraĉun i ima pravo na 
to. To je na primjer općina Višnjan koja je napuhala svoj  proraĉun do te mjere ţeleći  
rasprodavajući svoje vlasništvo i nekretnine. To je njihovo pravo, jer su oni vlasnici toga. 
MeĊutim, moja preporuka je da gradovi i općine iznajmljuju svoje prostore i da ako mogu 
posebnom transakcijom prodati  neki poslovni prostor i izgraditi neki novi, novu zgradu, gdje  
će opet imati nove poslovne prostore  i time puniti proraĉun, mislim da je to dobar put, ali 
prodavati vlasništvo u  ovom trenutku, treba ići od  sluĉaja do sluĉaja, da budemo  pošteni, 
jer negdje se moţe to gradovima isplati i odgovara, jer ima neke druge planove razvoja itd., 
ali  ja nisam generalno za politiku da, osobno nisam za tu politiku, ja to ne govorim u ime 
Poglavarstva, jer Poglavarstvo Istarske ţupanije u tom smislu  ne moţe odluĉivati, jer nismo 
vlasnici niĉega. Ja znam zašto vi mene to pitate i zato vam ja to tako i odgovaram. Ja 
generalno osobno nisam zato  da općine i gradovi  prodaju svoje poslovne prostore koje 
imaju, naroĉito u starogradskim jezgrama, jer bi tu moglo doći do  nekih situacija za koje sam 
siguran da bi bile nepoţeljne situacije. 

  Prema tome obrtnici mogu biti, po mom mišljenju, jako zadovoljni s našom 
suradnjom. To su oni i izriĉito rekli da su vrlo zadovoljni sa suradnjom sa Istarskom 
ţupanijom, a u ovim detaljima i momentima, naravno, ĉesto je  situacija  od  sluĉaja do 
sluĉaja, od grada do grada, od općine do općine, pa ĉak i od ulice do ulice, ako hoćemo u  
nekom gradu, gdje postoje razliĉiti interesi općinskih i gradskih poglavarstava.      
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  gospodinu ţupanu. 
 Kolega vijećnik zadovoljan.   

 Imate pravo na minutu ukoliko  ţelite. 
 

LINO ĈERVAR : 
 Gospodine ţupan 

 Razumio sam ja što ste vi rekli i to je u redu. Vi ste protiv otkupa poslovnih prostora. 
Meni je jako  ţao, jer ja sam mislio da ćemo imati u IDS-u jednog dobrog  koalicijskog 
partnera  gdje ćemo potaknuti  otkupljivanje poslovnih prostora.   

 /Ţamor u Vijećnici : Ah, ah, tko  će nam biti koalicijski  partner. Ha, ha…/. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Hvala.  

 Idući je  na redu gospodin vijećnik Franko Udoviĉić.  
 

FRANKO UDOVIĈIĆ : 
 Štovani gospodine predsjedniĉe,  dame i gospodo vijećnici, gospodine ţupane ! 
 Nalazimo  se  u  jednom vrlo  teškom sušnom  razdoblju i velika je opasnost od 

izbijanja poţara. Naţalost, i u Hrvatskoj se ti isti poţari dobro  naĉinjaju. 
 Istra je  bila obuhvaćena sa nekim sitnim  poţarima i to je  na vrijeme i efikasno 

ugašeno. Zanima me kao  vijećnika : 
- kakva je situacija sa istarskim vatrogastvom,  
- kakav je  ljudski faktor, 
- kakva je  tehnika  kojom taj ljudski faktor  raspolaţe.     
Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala vama. 
 Odgovor će dati gospodin ţupan Ivan Jakovĉić. 
 
IVAN JAKOVĈIĆ : 
Poštovani gospodine vijećniĉe ! 
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Ţelim ovdje odmah unaprijed  i vjerujem da dijelite moje mišljenje svi izreći pohvale 
našem vatrogastvu, poţrtvovnosti koju vatrogasci Istre iskazuju  svaki dan jer, naţalost, 
svaki  dana izbija nekoliko  poţara na raznim mjestima, Nedavna smo bili  svjedoci jednoga 
vrlo opasnoga poţara u Kanegri, gdje je gotovo  1000 ljudi evakuirano i gdje je bila velika 
opasnost da poţar doĊe do znaĉajnije imovine i naravno ista ta imovina je mogla izgorjeti. 
Poţrtvovnošću naših  vatrogasaca ogledala se u nizu  sluĉajeva . Naţalost, jedan je mlaĊi  
ĉovjek i stradao, na sreću nije  strašno  stradao, ali ipak stradao i  završio u bolnici u Rijeci. I 
još je nekoliko  sluĉajeva bilo  o opasnosti po vatrogascima zato što, kao što vam jer jasno , 
temperature su zaista  iznimno visoke i nesnošljive  i moram reći  da naš  vatrogasni 
zapovjednik i kolega  uostalom u ovim vijećniĉkim klupama, gospodin Dino Kozlevac , 
iznimno dobro koordinira  sve situacije  s kojima se susreće na terenu  i mogu reći da smo mi 
u  svakodnevnom kontaktu, kod  svakog ozbiljnijeg poţara odmah se ĉujemo i razgovaramo 
što treba napraviti.  

 Ono što treba reći treba pohvaliti naše vatrogasce, treba im dati kuraja da izdrţe ove 
tople tjedne  koji su pred nama i naravno  treba pohvaliti sve one koji su imali  hrabrosti 
napraviti projekt opremanja  našeg vatrogastva sa vrhunskom opremom, jer sada se tek vidi 
koliko je vaţno da  imamo takvu jednu vrhunsku opremu, a znamo  da su ovdje poklanjali 
nam se i neke slikovnice o vatrogastvu ili ne znam neĉemu  sliĉnome tome. Da nemamo tu 
vrhunsku opremu danas sigurno da bi mnogi poţari moţda  izgledali daleko gore nego što je 
to  sada sluĉaj , jer vrhunska oprema i  naravno  vrhunski obuĉeno i poţrtvovno ljudstvo nam 
omogućava da  na sreću  do sada nismo imali  poţare tako velikih katastrofalnih  razmjera i   
nadamo se da  nećemo ih ni imati.        
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala ţupanu Ivanu Jakovĉiću.  
Vijećnik zadovoljan. 
 Hvala. 
Na redu je za postavljanje vijećniĉkog pitanja kolegica vijećnica Lovorka Tomiĉić.  

 
LOVORKA TOMIĈIĆ : 

 Poštovani predsjedniĉe, poštovani  ţupane, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Imam jedno pitanje za proĉelnika Upravnog odjela za obrazovanje i kulturu i spot 

gospodinu Mladenu Dušmanu i jedan prijedlog . 
 Pitanje gospodinu Mladenu Dušmanu  vezano  je za  Pravilnik koji  je Savez  sportova  

Istarske ţupanije  nedavno  usvojio.  Radi se o kategorizaciji sportova u Istri i u tom 
dokumentu  su uspostavljeni kriteriji, 3 kriterija :  

- razvijenost i  tradicija  sporta, 
- sportska kvaliteta i  
- socijalni status sporta. 

  To su kriteriji kao osnova za bodovanje i onda  se sportovi grupiraju u   5 grupa i 
ovisno  koliko imaju bodova toliko  će dobiti  sredstava iz Proraĉuna.  

 Vezano  za jedan kriterij, a to je sportska kvaliteta imam jednu primjedbu, jer je u tu 
sportsku kvalitetu, u taj  kriteriji su ukljuĉeni  rezultati istarskih klubova i sportaša od  2000. 
do danas, ali  samo seniorski  rezultati, što znaĉi  da rezultati juniora nisu ukljuĉeni u ovaj 
kriteriji i oni se uopće ne boduju. 

 Mene interesira: 
- da li  to znaĉi da Istarska ţupanija ne ţeli poticati i promovirati sport kod djece, 
- ili je došlo do greške ili  pogrešne primjene nekih propisa ili nekih drugih 

pravilnika, pa je ovakav Pravilnik usvojen bez  rezultata juniora.    
Prijedlog Poglavarstvu Istarske ţupanije da se kod donošenja planova,   izvješća i 

programa o kojima ovdje  raspravljamo, konsultiraju  vijećnici ove Skupštine, jer ovdje ima 
struĉnjaka koji u nekim resorima  mogu reći svoje mišljenje i prije nego  doĊu  na dnevni red 
ove  Skupštine.  Mislim da to ne košta ništa, a potrebno je samo malo dobre volje 

Hvala lijepa. 
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ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 

  Pitanje je  bilo usmjereno na proĉelnika  Mladena Dušmana, ali izvolite gospodine 
ţupane, vi ste predsjednik  Poglavarstva Istarske ţupanije, moţete prvi dati odgovor, a polije 
dati mogućnost  nadleţno proĉelniku Upravnog odjela da nadopuni odgovor. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ : 
 GospoĊo  vijećnica, kako se to  toĉno  sklanja , gospoĊo  vijećnic- ( glasovi  
vijećnice). Tako je. My croatian  is not to  best to day. 
 Ja  ću odgovoriti umjesto Mladena Dušmana, a on će me nadopuniti, ne zato što 
podcjenjujem naše proĉelnike, nego upravo suprotno, ţelimo dati   vaţnost temama  kojima 
se  bave. 
 Ovaj Pravilnik je raĊen na jedan naĉin. On  se moţe raditi  na više naĉina. Moţe se 
napraviti tako, moţe se napraviti na više naĉina. Ja se slaţem sa  vama da kriteriji  mladosti, 
kriteriji juniorstva ili kadetstva ili   kako god  ga to  nazvali treba imati jednu odgovarajuću  
formulu ukljuĉivanja u  mjerenje davan ja novca. Slaţem se s vama. U tom kontekstu vidjet 
ćemo da li ćemo ostati pri ovome ili ćemo ipak ukljuĉiti jedan ponder, jer mi opet  ne moţemo  
ići do kraja prema  i ukljuĉivati seniorske ekipe ,  olimpijski svjetski prvak bi nam mogao o 
tome puno toga mogao reći, prema tome ne moţemo ukljuĉivati samo  juniorske i komparirati 
isto  kao i  seniorske, objektivno  ne moţemo to tako napraviti, jer je pitanje novaca uvijek  za 
seniorsku  ekipu  puno vaţnije, treba dati puno više novaca, ali  mislim da je vaša inicijativa 
išla za tim  da se  u pojedine sportova što se novca tiĉe  ugradi  perspektiva. Dakle, ako 
imamo perspektivu, evo sada sam razgovarao sa ljudima iz  Atletskog  kluba Istra iz  Pule, 
koji su me upoznali da su  60-tak  medalja dobili njihovi mladi  ljudi.  To je vrlo atraktivno, 
naravno,  vjerojatno o  nitko od vas  nije ni   znao, a  nisam ni ja znao, moram reći,  ali je 
dobra informacija i  takav jedan tip perspektive, ali uz odgovarajući ponder, jer  seniorska 
ekipa je uvijek  seniorska  ekipa i uvijek imaju jednu  teţinu, kao što znamo, a ovi drugi imaju 
drugu teţinu, spremni  ukljuĉiti u buduću  raspodjelu novaca. A pošto ste vi, ja sam zato  htio 
uzeti rijeĉ, u tom  svom pitanju navela i  ĉinjenicu  da li Istarska ţupanija podrţava  sport 
mladih itd., vi ste se mogla u niz  navrata i sama uvjeriti, evo ove godine smo na primjer 
ukljuĉiti i kroz program Bjeţi – Via, znaĉi borbu protiv ovisnosti mlade, baci drogu u koš, imali 
manifestaciju koja se odrţavala u Puli. Naravno, to je samo jedan spot, da tako kaţem, ali je 
u svim našim općinama i  gradovima, kao što znate, nisu mala izdvajanja za  sport. Gradovi i 
općine, a donekle i ţupanija posebno sponzoriraju i plaćaju omladinske pogone klubova, 
kako onoga koji je najmasovniji sport, to je nogomet, do onih  drugih. Upravo se omladinski 
pogoni tih klubova najviše financiraju iz proraĉuna, a seniorski se  financiraju djelom iz 
proraĉuna, a dijelom se financiraju  većim dijelom ĉesto iz  sponzorskih sredstava.   
 To bi bio odgovor na vaše prvo pitanje. 
 A što se tiĉe vaše inicijative, ne znam na što ciljate, da li  ciljate na nešto što je 
vezano za zdravstvo, moguće da ciljate, ili  se , koliko znam, sruši u tom dijelu, ali uobiĉajeno  
je da Poglavarstvo  pripremi materijale i da onda ide  na Skupštinu. Ako se netko od vijećnica 
i vijećnika  ţeli  ukljuĉiti u pripremi materijala naša su  vrata, poĉevši od mojih, do  svakoga 
ĉlana Poglavarstva i proĉelnika, proĉelnice  otvorena, prema tome od  0  do  24,00 kada 
netko  ţeli  moţe pokucati  na ta vrata, ona su ionako  širom otvorena, pa  tako vam ne treba 
ni kucati.   
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  ţupanu. 
 Dvije minute  još ostaje  vremena, pa  ako gospodin Mladen Dušman ţeli  dodatno, 
moţe uzeti rijeĉ. Takva je procedura.  
 

MLADEN DUŠMAN : 
 Dobar veĉer svima. 
Pokušat ću  samo sa dvije, tri  rijeĉi, ilustrirati  i ustvari i poduprijeti jednu takvu inicijativu, 
iako su one na nivou, vi znate kako odluĉivanje ide, to su normalno društvena sredstva, gdje  
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Skupština Istarske ţupanije, ovo  tijelo, a po prethodnom  usuglašavanja  na Poglavarstvu, 
kao  i u drugim procedurama iznosi  stavove odnosno donosi odluku  o  rasporedu  
sredstava.  Temeljem isto tako zakona  o sportu Skupština Saveza  sportova, kao  i  
Skupština Zajednice tehniĉke kulture na ţupanijskom nivou  utvrĊuje kriterije i normalno ti 
kriteriji dolaze i k nama  gdje ih usvajamo zajedno sa programom.  
 Kriteriji su dobra  stvar za onoga koji donosi odreĊena pravila. Ja ću osobno  reći, jer 
o tim kriterijima se suoĉavamo  na niz polja od  kulture do drugdje i nije to uvijek zahvalan 
posao, osim za onog  tko ga donosi pa kaţe : sada sam otprilike malo mirniji. Kriteriji su po 
meni  jedna dinamika koja je podloţna promjenama koje bi  trebale, dakle moţe se ovako, a 
moţe se vjerojatno i drukĉije uĉiniti  na  raznim podruĉjima. MeĊutim, mi imamo u pripremi za 
sada obzirom da u  devetom mjesecu se izlazi s prvim projekcijama imati  dovoljno još  sada 
vremena  i tu smo pomalo i u kontaktu  sa  gospodinom Koracom, koji je i tajnik u Savezu  
spotova Istarske ţupanije,  da vidimo  gdje  smo, kako analizirati da što kvalitetnije to 
pripremimo.. Obzirom da sam proraĉun  bilo  ĉiji, gradski, drţavni,  nije jedini izvor, ali se 
moţe raditi  na korekcijama. 
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
  Hvala  vama  gospodine Dušmane. 
 Vijećnica  zadovoljna. 
 Rijeĉ ima kolega vijećnik Lino Dobrila. 
 

LINO DOBRILA : 
 Gospodine predsjedniĉe,  gospodine ţupane, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Imam dva pitanja za  gospodina ţupana. 
 Prvo pitanje  se odnosi  na  status istarskih domova  zdravlja odnosno  njihovo  
razdruţivanje.. Naime, poznato mi je  da je pred neko  vrijeme jedan dio lokalnih  
samouprava, konkretno Bujština kompletna i Poreština, da su pokrenule inicijativu za  
razdruţivane iz sastava Istarskih domova zdravlja. Obzirom da je već  neko vrijeme to 
prisutno i javnost oĉekuje što će  se  oko toga dogoditi moje pitanje bi se  odnosilo na to  da 
nam ţupan, koliko je u mogućnosti, kaţe u kojoj je fazi ova inicijativa odnosno kakav je stav i  
ţupanije u odnosu na ovu inicijativu. 
 I  drugo pitanje  se odnosi  na vodu. 
 Naime, svjedoci smo ovih dana  koje  sušno vrijeme vlada, da je povećana potrošnja 
vode  zbog velikog prisustva  gostiju, pogotovo na obalnom rubu, interesira me  da li  
raspolaţemo  sa saznanjima i podacima u kakvom je  stanju  kvaliteta vode s obzirom  da bi 
mogla biti ugroţena  i kvaliteta u ovim danima. 
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala vama. 
 Rijeĉ ima ţupan, gospodin Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
 Poštovani gospodine Dobrila! 
 Dozvolite mi  da  vam što se tiĉe Istarskih domova zdravlja  potvrdim jedan naš  
generalni  stav koji  smo već iznijeli ranijih mjeseci 

   Mi nemamo ništa protiv  supsidijarnosti, dapaĉe, to je logika funkcioniranja  u  
Istarskoj ţupaniji. Ako gradovi  ţele preuzeti odgovornost za domove zdravlja, kao što je to 
nekad bilo  mi nemamo ništa protiv.  MeĊutim, to  ne moţe biti i to je naš  stav jasan, znaĉi 
pod a) da nema nikakvih problema u tom  smislu, ali i b)  da  svi gradovi preuzmu svoje 
domove zdravlja , da tako kaţem. Dakle, ne da  nešto ostane u  ţupaniji, a nešto ud nešto 
preuzme. Tako u tom kontekstu ja  sam poslao poruku  gradonaĉelnicima svih gradova i 
oĉekujmo njihove odgovore  tokom  devetog mjeseca i  mi  ćemo se time baviti ove jeseni i 
zime. Prema tome znat ćemo njihove stavove. Ja sam protiv  toga  da Istarska ţupanija 
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zadrţi  dva domova zdravlja, na primjer,  a da 5  domova zdravlja preuzmu  gradovi u 
Istarskoj  ţupaniji. Mislim da trebamo u Istri, koja je  relativno mala regija, imati po 
mogućnosti što je moguće jedinstveniji sustav u bilo kojem podruĉju, da li je to vodoopskrba 
ili zbrinjavanje otpada ili  što se tiĉe socijalne politike ili u ovom sluĉaju zdravstvene politike. 

  Dakle, evo, ja sam iznio  dva naĉelna stava. Oĉekujemo odgovore gradova i temeljem 
toga  ćemo  vam onda moći  dati i preciznije podatke oko toga. I vjerujem da se slaţete da 
moramo imati jedinstven sustav u Istri, jer  Ako  ne onda će to biti  problem. Objektivno, mi  
ćemo se baviti problemima, a gradovi neće. Zašto da to bude tako. Mislim da je dobro da 
bude jedinstveno.  

 Što se tiĉe vašeg drugog pitanja ja sam  upravo  danas imao razgovor  sa  
direktorima vodovoda  Pula, Vodovoda Labin i Istarskog vodovoda iz Buzeta. Upoznali su me 
sa stanjem vodoopskrbnog  sustava Istre i  ţelim jasno poruĉiti da   neovisno o tome što su 
velike vrućine i što pada u nekim izvorima izdašnost tih  izvora, pogotovu je u pitanju 
Gradole. Mi  ne moţemo govoriti o  kritiĉnom stanju u ovom  trenutku. U ovom trenutku  
stanje je, ajde da tako kaţem plastiĉno izmeĊu redovnoga i izvanrednoga, ali nije  niti 
izvanredno, a kamoli kritiĉno. Ako  će nekoliko narednih tjedana trajati ove  vrućine moţda će 
biti problema, ali za  sada sve prognoze nisu takvog  karaktera. Ja vjerujem osobama koje su  
struĉne, koje znaju  svoj posao  i  informacije koje su mi oni  dali su  me apsolutno umirile, ja 
sam oĉekivao  to pitanje  na sjednici Ţupanijske  Skupštine Istarske ţupanije i  zato sam ih 
zamolio   da se danas naĊem s njima. I informacija je vrlo jasna, vode će za  graĊane biti. 
Nikakvih redukcija u ovom  trenutku  nema, nema najava  redukcija. Prema tome što se tiĉe 
same Labinštine situacija je vrlo dobra, nema nikakvih  ozbiljnih problema na Labinštini  kao 
što znamo. Imamo  pad izdašnosti izvora Gradole i to  treba uzeti u obzir. Ĉinjenica je da  
drugi  veliki «izvor» jezero Botuniga je  u situaciji koju pratimo i  zbog  zagrijavanja vode, 
meĊutim ne oĉekujemo da ćemo doći  u takvu  situaciji  da se neće moći isporuĉivati voda, 
naroĉito ne narednih  tjedana, neovisno o  tome što su visoke temperature, ali    tu  treba 
dodati jednu drugu stvar, a to je da Hrvatske vode nedovoljno aktivno prate ono što  treba 
oko jezera Butoniga. Ignorira se već  nekoliko godina naši jasni zahtjevi  prema Hrvatskim 
vodama oko veće brige i trajnijega rješavanja  svega onoga što je  neophodno riješiti oko 
Butonige da bi to bio siguran, trajan izvor vode za naše graĊane. Hrvatske vode su zakazale 
po tom pitanju i to  ţelim jasno   reći , meĊutim ne vjerujem da ćemo doći  u probleme u 
ovom  trenutku i ove godine.  MeĊutim, narednih godina  ako  će dolaziti do ovakvih  
ekstremnih  temperatura kao što je  sada  sluĉaj, ako se ništa  ne uĉini i provede u  smislu  
poboljšanja stanja u jezeru, a tu neka struĉnjaci  se odluĉe da li  će to biti veći vodeni  stup ili 
će biti dohranjivanje ili  će biti  novo  jedno akumulacijsko jezero prema Buzetu, ima razliĉitih  
rješenja, to neka oni odluĉe kakvo  će rješenje biti, ali  ĉinjenica  je da se jezerom Butoniga 
premalo Hrvatske vode  bave i to moţe biti  narednih godina problem. U ovom trenutku ja 
ţelim biti potpuno jasan, stanje nije kritiĉno.          
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala. Još  ste imali pola minute/. 
 Vijećnik zadovoljan? Je. Hvala lijepa.  
 Na redu  za postavljanje vijećniĉkog pitanja je kolega vijećnik  Sandro Jurman 
 

SANDRO JURMAN :   
 Poštovani predsjedniĉe, poštovani ţupane, kolegice i kolege ! 
 Na kraju  ćemo utvrditi  da li postaviti pitanje ili  ću  zapravo dati prijedlog. 
 Naime, sada ovih dana smo u našem javnom  glasilu imali  prilike dobiti jedan  krasan 
esej o Brijuni rivijeri i to je  stvarno jedno leţerno štivo koje drţim da je u redu da je ispunilo  
neke situacije koje smo se svi zalagali  da se javnost informira o samom projektu Brijuni 
rivijera. Isto tako u predizbornoj godini  pretpostavljam da je ispunio prioritetnu zadaću  da 
zapravo daje jedan suport aktualnoj vlasti u Istri i da se pokuša prikazati u pozitivnom  
svijetlu  ovaj projekt. MeĊutim,  ono što  drţim da u  svakom sluĉaju nije u  redu, jer ovo je 
ipak lansirano  javnim sredstvima da se u ovakvom jednom biltenu koriste formulacije za 
obraĉun  sa politiĉkim protivnicima ili neistomišljenicima. Samo jedan  najoĉitiji primjer  dakle 
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citat : «Iako su protivnici projekta stalno plasirali insinuacije…» itd. mislim da nije korektno  
da  javni novcima financiraju  ovakvi bilteni. Stoga se nadam i predlaţem da se ubuduće  
ipak marketing radi na jedan  suptilniji naĉin, barem kada  on financira iz javnih  sredstava.  
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO :   
Hvala. 

 Rijeĉ ima gospodin Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ:  
 Poštovani gospodine Jurmane, hvala što ste postavili to pitanje. Mislim da je za ovu  
Skupštinu, koja je suvlasnica  Brijuni rivijere d.o.o., tvrtke koja će realizirati projekt  Brijunske  
rivijere vrlo vaţno znati to  da je Nadzorni odbor odluĉio da će za  4 lokacije, i to su Pineta u 
Faţani, Hidrobaza i Sveta Katarina u Pulskom zaljevu i Muzil, ići sa prednatjeĉajem koji  će 
vjerojatno negdje trajati  do sredine devetoga  mjeseca  i na tom prednatjeĉaju  će 
potencijalni partneri iskazivati svoje interese i  trebati dati garanciju u smislu  referencije  da 
su  sposobni  realizirati zahtjevne projekte koje mi  ţelimo, ţeleći  stvoriti  tamo  potpuno  
novu  vrstu kvalitete istarskog turizma. To  će biti meĊunarodni prednatjeĉaj, objavljen u  
hrvatskim medijima i  najvjerojatnije u  našem Tajmsu . Poslije toga će ići pravi natjeĉaj koji  
će biti obvezujuće ponude i gdje će moći sudjelovati  samo oni koji  će biti izabrani nakon 
ovog  prednatjeĉaja, jer ne ţelimo da na natjeĉajima sudjeluju  špekulanti odnosno oni koji 
nemaju nikakve ozbiljne reference, pa će  morati platiti i za otkup  dokumentacije, na primjer 
to neće biti puno, ali  će ipak biti  jedan eliminacijski dio, jer će ipak trebati platiti nekoliko 
tisuća  eura da bi se uopće dobila  dokumentacija.  
 MeĊutim, ja vam ţelim reći  da  ja mogu  razumjeti  vaš stav da vas  smeta rijeĉi 
insinuacija, ali  ako stavite ruku na srce, ne da su bile insinuacije godinama na raĉun projekta 
Brijuni  rivijera nego puno gore od toga. Ja se slaţem s vama da to  moţda uopće nije  
trebalo  staviti u  tekst, ali ako govorimo, ako je već stavljeno u tekst, oĉito  oni koji su 
sastavljali tekst, Jakovĉić nije sastavljao  tekst,  a to su radile agencije koje su  angaţirane 
od osobe koja je angaţirala tvrtka  Brijuni rivijera, oĉito su imali potrebe da  na neki naĉin 
plasiraju i to saznanje da se o projektu Brijuni rivijera zaista svašta napriĉalo . Od toga i puno  
toga i vi jako dobro znate, stavimo ruku na srce,  mi jako dobro znamo da je puno neistina  
izreĉeno. Danas je izašla ta brošurica, izaći  će  vjerojatno još koji puta koji broj i ona nije 
izašla zato  da bi pogodovala bilo kome na vlasti u Istri, kao što ste vi rekli, nego suprotno, 
da bi pogodovala saznanju i  informacijama i istinama o svemu tome, jer se sada ulazi u 
projekt. Do prije godinu dana se moglo još nekako igrati  se igrice, ali  sada više ne moţemo 
si dozvoliti sramotu  kao Hrvatska da nam dolaze najvaţnije svjetske turistiĉke  kompanije i  
ne samo  turistiĉke, zainteresirane e za ovaj projekt, a da se mi igramo tu  kao  na neki naĉin 
pomalo  jedne relativno politiĉke igre. U tom kontekstu, evo zato je izašao ovaj materijal. Ja 
podsjećam da je  projekt  Brijuni rivijera podrţala bivša  Vlada u kojoj je bila i vaša  stranka i  
HNS i SDP-e  IDS, to  je bila takozvana koalicijska  vlada. Poslije toga je taj projekt  podrţala  
Vlada  dr. Sanadera. Prema tome  gdje je i  HSU podrţao tu Vladu. Prema tome svi smo 
ukljuĉeni, svi koji ovdje sjedimo,  osim, moţda jedne stranke, meĊutim to je opet drugo 
pitanje ili dvije, ali svejedno, sve kljuĉne stranke  hrvatske  politiĉke scene su podrţale taj 
projekt. I mislim da je pametno, da je stvar pameti da zajedniĉki  zaista dignemo taj projekt 
na noge jer ćemo riješiti niz problema otvorenih u ovom  trenutku, pogotovo nezaposlenih u 
Juţnoj Istri. Prema tome  mislim da ima puno  razloga da budemo zajedniĉki na ovom 
projektu , da budemo jedinstven i i da ga  kritiĉki, ali da ga realiziramo zajedno.           
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala ţupanu . 
 Vijećnik Jurman, imate prvo na svoju minutu. 
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SANDRO JURMAN :  
 Evo, poštovani  ţupane, zahvaljujem na odgovoru, jer naĉelno drţim da je dobro  
većinom ono što ste rekli, jer zapravo sam isto pokušao sugerirati ja da je dobro da  se 
javnost upozna prije svega. 
 Drugo, kada ste već spomenuli  HSLS doista HSLS Istarske ţupanije nikada se nije 
izjasnio protiv projekt , on se samo uvijek izjašnjavao da podrţava svaki razvojni projekt u 
Istri, ali da zapravo da imamo pravo  da se otvara javna  rasprava o odreĊenim projektima, 
jer postoje  negativni aspekti  svakog  razvojnog projekta pa  vjerojatno su postojali ili postoje 
još uvijek i negativnosti u ovom projektu. 
 I treće, dapaĉe, da je  dobro  da i  vijećnici  Ţupanijske skupštine dobiju informaciju o 
tome, ali drţim da bi bilo bolje da su vijećnici  Ţupanijske skupštine, što sam ja mislim već u 
dva navrata postavljao  pitanje, dobili u  redovnoj proceduri informaciju  na temelju zakljuĉka 
ove Skupštine, ali  naţalost, moramo i mi poput ostalih graĊana to  samo kroz  informacije u 
dnevnom tisku. 
 Hvala lijepa.    

 
ANTON PERUŠKO :  

 Hvala lijepa.  
 Što se tiĉe zakljuĉka Skupštine, kolega Jurman, ja bih  vas podsjetio da rasprava na 

ovoj  Skupštini slijedi prema našem zakljuĉku  na jesen. 
 Prema našem zakljuĉku Skupštine, u  funkciji predsjednika  Skupštine, moram 

poštivani  donesene odluke i  sa ove govornice podsjećam Poglavarstvo da na jesenskoj 
sjednici moramo imati ponovno  raspravu o projektu Brijuni rivijera i  taman će nam dobro 
doći ovo što  će biti uĉinjeno da  moţemo kritiĉki  to ocijeniti. O projektu Brijuni rivijera smo 
već dva, tri puta  raspravljali i zakljuĉak je to Skupštine. 

 Hvala. 
 Iduća je na redu za postavljanje vijećniĉkog pitanja kolegica  Klara Grahovac. 

 
KLARA GRAHOVAC :   

 Poštovani  ţupane, predsjedniĉe Ţupanijske skupštine Istarske ţupanije, cijenjene 
kolegice i kolege, predstavnici medija i  svi prisutni na današnjoj sjednici  Ţupanijske 
skupštine Istarske ţupanije. 

 Iako je ljeto i  nesnosne su  vrućine ipak smatram da je nama u Istri  kudikamo lakše i 
zanimljivije  u usporedbi s drugim kolegicama  i kolegama iz  drugih ţupanija, a pogotovu 
kada padne noć i naša Istra se poĉinje  buditi, upravo zahvaljujući mnogobrojnim kulturnim 
manifestacijama na našem podruĉju. U Puli je, kao što znamo, u subotu okonĉan 54.  Pulski 
filmski festival, u petak je u Saviĉenti zapoĉeo 8. festival suvremenog plesa i neverbalnog 
kazališta koji ima tendenciju  da preraste u  Festival Mediteranskog  tipa. Labinština je bila u 
znaku roka ovog vikenda, odrţani je prvi rok  festival. Veĉeras  zapoĉinje 9. MeĊunarodni  
filmski  festival u Motovunu.  

 Zamolila bih  gospodina ţupana da nam kaţe upravo koliki je i kakav je znaĉaj tih 
kulturnih  manifestacija na sveukupni razvoj Istarske ţupanije, pogotovo  ako gledamo 
prostore koji do juĉer nisu bili  dovoljno valorizirani, a upravo su te kulturne manifestacije 
potpomognule na revitalizaciji  takvih  naših prostora. 

 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO :   
 Hvala vama kolegice Grahovac. 
 Rijeĉ ima gospodin ţupan Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :      
 Dakle, vrlo jednostavno  reĉeno, evo  spomenuli ste današnje otvaranje Motovunskog  

filmskog  festivala, koji je  9. po redu, 8. je festivala u Saviĉenti upravo u toku. Sliĉnu  brojku 
ima i Đezbek u Groţnjanu. Za nekoliko dana poĉinje  Pićanski legenfest. U Graĉišću su 
kontinuirane kulturne manifestacije.  
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Dakle, prije desetak  godina odluĉili smo da kroz kulturu  i sa kulturom i  putem 
kulture pokušamo oţivjeti mala naša mjesta i male  naše gradiće. Ja ću vam reći jedan mali 
detalj koliko je to utjeĉe na ekonomiju , jer ovdje govorimo o kulturi i govorimo o potrebi 
oţivljavanja naših malih mjesta, ali  govorit ću vam jedan konkretan podatak o ekonomiji, a to 
je jedan gospodin u Motovunu koji ima,  banalno  moţda zvuĉi, svoj  kafić, br, ne znam kako 
ga  nazvati, neću govoriti o imenima, da ne reklamiram nikoga,  on kaţe da u  deset dana 
Motovuna napravi toliki promet  i da ima takvu zaradu kao  cijelu godinu. Ista priĉa je sa, 
vjerojatno vama dobro poznatim, restoranima, picerijama, kafićima itd. u Saviĉenti. Nije 
sliĉno u Groţnjanu, ali blizu toga. 

Dakle, kultura  prvo  nam je omogućila da  uĉinimo poznatim naša mala mjesta. O 
Motovunskom filmskom festivalu pisao je THE GUARDIAN  rekavši  da je to najbolje mjesto 
gdje treba provesti  sedmi mjesec na svijetu, na planeti, što nije loša  besplatna reklama, jer 
je to THE GUARDIAN  napisao kao svoj stav, a ne zato što tako  misli netko iz Istre.  

Prema tome mislim da su  naši kulturni projekti, koji nisu jeftini, a opet nisu tako skupi 
da ih ne bismo mogli financirati, omogućili jednu vrstu obnove, ne samo u smislu  duha, nego  
i konkretno materijalno, jer  je stvorena  ekonomija, jer ima ljudi koji dolaze tamo, kao što ima 
ljudi koji dolaze u Pulu, Poreĉ, Rovinj, Umag. Dolaze i u  Motovun, Saviĉentu, Pićan, 
Graĉišće i Oprtalj isto tkao neću zaboraviti.  Prema tome mislim da je to snaga te ideje u 
suštini bila  da je stvorena jedna ekonomska  logika  funkcioniranja kulturnih projekta.  

Evo, tako ja vidim taj znaĉaj, a o samoj kulturi  ne treba ni spominjati koliko je 
izvanrednih predstava , filmova i ostaloga bilo, jer kultura je u tom kontekstu zaista vrhunska. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala ţupanu. 
 Vijećnica zadovoljna. 
 Rijeĉ ima kolega Mauro Ivanĉić. 
 

MAURO IVANĈIĆ :  
 Poštovani, htio bih upozoriti na  dva neodgovorena pitanja  koja ĉekam jako dugo. 
Vrlo su  vaţna, odnosi se upravo na Butonigu. Gospodinu Milanu  Antoloviću je bilo pitanje 
glede rješavanja imovinsko- pravnih pitanja. Bila je osnovana posebna komisija, nikakav 
odgovor o tome nismo dobili  i to upravo  sprjeĉava rješavanje problema oko Butonige.  
 /A.Peruško : Da li je to pitanje postavljeno sa ove govornice ?/. 
 Pismeno je vama dano pitanje. 
 Zatim isto tako nismo dobili odgovor od  gospodina  Jurĉića  (Juriĉića) vezano za  rad 
i izdavanje graĊevinskih dozvola u Poreĉu, iako to nije u ingerenciji ţupanije, situacija je 
dramatiĉna.  
 Dalje, postavljam dva nova pitanja.  
 Jedno upućujem Turistiĉkoj zajednici istarske ţupanije , odnosi se na problem 
financiranja brzinske utrke Buzetski dani,  to je meĊunarodna utrka sa sudionicima iz  preko 
12 zemalja sa 15.000 gledatelja, meĊutim u povijesti Turistiĉke zajednice Istarske ţupanije, 
pa tako i ove godine, ona nije ušla u  izbor za sufinanciranje. Zbog navedenog molim da se 
obrazloţi iz kojih  razloga  se  sustavno izbacuje ta manifestacija iz programa Turistiĉke 
zajednice i  da se dostavi popis dobitnika i sudionika u  sufinanciranju Turistiĉke  zajednice 
ove godine i  razlozima  koji su korisnici odabrani. Molim da se pitanje postavi gospodinu 
Draghicchio Romeu u Turistiĉkoj zajednici Istarske ţupanije. 

Drugo pitanje je vezano za postupak donošenja Prostornog plana Općine Graĉišće. 
Izgleda da je  svako donošenje Prostornog plana u Istarskoj ţupaniji povezano   sa 

aferama. Izgleda a  je to isto jedna od  afera, a odnosi se na  izmjenu Prostornog plana i 
unašanja jednog velikog kamenoloma na podruĉju  Općine Graĉišće, usprkos brojnim 
protivljenjima mještana  i jedno  sudskom sporu, upravnom sudskom sporu,  koji je tom 
prilikom pokrenut. Zanima me da se proslijedi pitanje  gospodinu Josipu Zidariću glede 
općeg modela  rješavanja kamenoloma u Istarskoj  ţupaniji. Naţalost,  izvozi  se kamen kao 
gola sirovina u Italiju, a mi otvaramo nove  kamenolome i uništavamo pejsas Istre posebno 
nepotrebno i  neracionalno u sukobu  sa zdravom pameću. Zbog  toga  traţim odgovor  
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gospodina Josipa Zidarića da vidimo što je sa tim kamenolomima i na osnovu kojih kriterija 
se taj kamenolom otvara.     
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala. 

 Rijeĉ ima gospodin ţupan  Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
 Ja ţelim reći  u obliku odgovora ono što je  ovdje naveo gospodin Mauro Ivanĉić, a 
tiĉe se, on je rekao da  nerješivi vlasniĉki odnosi u  Botunigi sprjeĉavaju rješavanje tog 
problema. To nije toĉno. Zato što rješavanje problema Butonige se tiĉe Hrvatskih voda i 
onoga  sve što je vezano i uz jezero do brane, a za to su zaduţene Hrvatske vode, a vi biste 
kao djelatnik Istarskog vodovoda, to  trebali znati, a ne plasirati insinuacije. Problem  
vlasništva  oko Butonige još nije  riješen, ali  će se  razriješiti, ali on ne utiĉe i ne moţe 
utjecati niĉim, jer jako dobro znate da ne utjeĉe na upravljanje  Butonigom i to onim 
sustavom koji se tiĉe vodoopskrbe, jer jedno je jezero do brane i izruĉivanje vode od strane 
onih koji upravljaju jezerom, a drugo je primanje  te vode u tvornicu  vode Butoniga, koje se 
sluĉajno zove isto, i onda njena prerada i  prodaje kroz vodoopskrbni sustav Istre,  a 
neriješene odnose  vlasništva u  ovom drugom djelom apsolutno niĉim ne utjeĉu  na  opskrbu  
Istre. Na ovaj  naĉin koji vi  ţelite reći je  nekorektno, jer znate da to nije toĉno, jer vi radite 
tamo, radite u toj firmi i moţda znate neke stvari bolje ĉak i od mene u  struĉnom smislu ja ne 
mislim da znam sve, a   to što ste rekli je netoĉno. I  taj problem koji je problem odnosa 
vlasništva Vodovoda Pula odnosno Grada Pule i Puljštine i općine i gradova i drugih je 
otvoren problem i danas smo o tome priĉali i vjerujem da ćemo ga riješiti do kraja godine. 
Godinama se nije rješavao. Znamo  da jedan  vaš  stranaĉkih kolega, Marino Folo,  bio je do  
nedavna  direktor Vodovoda d.o.o. Pula i nije htio riješiti taj problem, ali  mislim da su sada 
stvoreni preduvjeti da se taj problem riješi. 
 Prema tome taj  tip politiĉkog  podmetanja će uvijek dobiti odgovor  na ovoj govornici  
barem dok  sam ja ţupan.   
 Što se tiĉe problema izdavanja  graĊevinskih dozvola u Poreĉu ja sam rekao već i 
tada da je on  ozbiljan problem. U nizu   navrata bili su  natjeĉaji za zapošljavanje novih 
djelatnika. Nitko se nije javio na natjeĉaj, nitko  ne ţeli od te struke raditi za nekoliko tisuća 
kuna koliko drţavni  sluţbenik, koji mora biti kvalificirane struke, koji poznaje problem 
graĊevinarstva, ne ţeli jednostavno raditi  na to  radnom mjestu. Danas imamo dva  
zaposlenika, uskoro  će ostati samo jedna gospoĊa koja će raditi u Poreĉkoj ispostavi, a  
jedan gospodin će ići raditi za Grad Poreĉ. Dobro poznajem situaciju. I jedino rješenje. 
Radovan Juriĉić neće vam nikakav odgovor dati, nego  ću  vam ja dati odgovor. Jedino 
rješenje će biti u  trenutku kada to prijeĊe u obnašanje, upravljanje da tako kaţem, u ruke 
Istarske ţupanije i vjerojatno naše odluke da to predamo  gradovima, kao i dome zdravlja, jer 
su oni sposobni financijski pratiti potrebe zapošljavanja ljudi u tom segmentu, jer naša 
ţupanija, mi ako budemo bili ti koji će izdavati, uzeti na sebe izdavanje lokacijskih, 
graĊevinskih dozvola, drţava će nam vjerojatno priznati  sadašnje plaće zaposlenika, sve 
ono  više, a danas se po tim plaćama ljudi  više  ne ţele zapošljavati u tom segmentu, sve 
ostalo  ćemo morati mi davati dodatno iz proraĉuna, a to je nekoliko desetaka zaposlenih. U 
tom kontekstu niti Hrvatska  mi to nemamo. Svi znamo kakav nam je Proraĉun. Prema tome 
ja mogu  već sada reći, ja sam sklon tome da  razgovaramo sa gradovima kako  stvoriti tu 
jednu vrst suradnje sa njima i  njihovo preuzimanje obveze ili kompletno  obveze oko tog  
segmenta, jer to je jedan dio logike supsidijarnosti, jer  je to naprosto reĉeno  bliţe 
graĊanima, tako da u tom kontekstu mi  ćemo  ĉim budemo imali situaciju u rukama trebali bi 
imati na jesen kada doĊe novi zakon mi  ćemo imati  situaciju u  kojoj  ćemo se morati 
zajedniĉki odluĉiti koju strategiju  ćemo i u tom segmentu imati.. 
 A inaĉe, mogu  reći ovo,  praktiĉki smo pripremili varijantu  ako mi to preuzmemo kao  
ţupanija da radikaliziramo brzo donošenje svih  potrebnih dozvola i da predmeti koji su 
danas aktualni zaista ih pokušamo  rješavati u  nekoliko mjeseci, a to znaĉi manje od  šest 
mjeseci  i da to zaista ide  brzo. Nadam se da ćemo  to moći napraviti. Ja sam isto u Poreĉu, 
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kao što znate ţivim u Poreĉu, i ja  sam isto tako  ĉekao skoro dvije godine sve papire koje je 
potrebno imati da bih mogao napraviti  obiteljsku kuću. Prema tome znam za te probleme iz 
osobnih iskustava. 
 Što se tiĉe kamenoloma ţelim vam reći da smo mi upravo sada izradili jednu  studiju, 
radimo na jednoj studiji o potrebi daljnjeg eksploatiranja kamena u podruĉju  graĊevinarstva 
za potrebe Istre i naša  strategija ide upravo za time da se kamenolomi u Istri otvaraju   
odnosno  eksploatiraju ,bolje reći eksploatiraju dalje za potrebe graĊevinarstva Istre i za 
potrebe tvrtki koje rade u Istri, kao što je cementara, kao što je tvrtka koja se u Puli bavi 
proizvodnjom, ne mogu se sada sjetiti toĉno  kako se zove (industrochem) uglavnom  jedne 
posebne vrste proizvoda koji je baziran jednim  dijelom i  na  vrlo finom  kamenu vapnenca 
kojega imamo  na podruĉju Marĉane.  
 Što se tiĉe kamenoloma u Općini Graĉišće nikakvih tu, po  vama, većih afera nema. 
Postoji nezadovoljstvo  graĊana, meĊutim ĉinjenica je da je taj kamenolom već  ranije bio 
ucrtavan u  planovima i mi smo  to  samo naslijedili, a  neke predradnje u tom smislu su već 
odavna ranije uĉinjene prije nego što smo uopće bili u situaciji da neke stvari napravimo.  No, 
meĊutim, sada ću reći ovo. Studija  o kamenolomima se izraĊuje i mi  ćemo odrediti zajedno  
u  Prostornom planu  Istarske ţupanije, bez afera, jer afere nisu potrebne, moţe se ih  
stvarati ako ih se ţeli  umjetno  stvarati, mi  ćemo odrediti koje ćemo kamenolome u  
budućnosti ostaviti, a današnji izvoz kamena iz Istre najvećim dijelom , barem što se tiĉe  
najvećeg izvoza to je kamen Pazin, svodi  se uglavnom na  ĉišćenje postojećih kamenoloma  
i sreĊivanja  stanja u tim kamenolomima upravo  sukladno studijama koje imaju  da bi mogli  
kamenolome na kvalitetan naĉin ili zatvoriti ili u onom dijelu u kojem neće više eksploatirati 
staviti  ga van  funkcija. 
 Dakle,  eventualno druga  pitanja odnosno pitanja vezano za Butonigu i Grad Poreĉ  
moţete smatrati da  sate ih dobili. Gospodin Radovan Juriĉić moţe dobiti to pitanje, ali ne 
znam što  će vam odgovoriti, odgovorit  će vam to isto što sam vam ja rekao. 
 I na kraju što se tiĉe Turistiĉke zajednice Istarske ţupanije, ja vas molim da kada 
imate pitanje za  druge, a ne za nas ovdje, da im postavite pitanje kao  vijećnik, pošaljite im 
dopis, postavite im pitanje. Mislim da je  to  najlogiĉnije, jer ovdje je sjednica Ţupanijske 
skupštine Istarske ţupanije, gdje se postavljaju pitanju  ĉlanovima Poglavarstva Istarske 
ţupanije, proĉelnicima, a ne direktoru Turistiĉke zajednice. Postavite mu pitanje, pošaljite mu  
dopis i mislim da je to u  redu, a politiĉke  igre na  taj naĉin mislim da bi  svatko ovdje mogao 
raditi, ali mislim da to nije naĉin i nije premjereno  Skupštini Istarske ţupanije, barem to nije 
bio  sluĉaj od  1993. do  danas. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Ivanĉiću, dat ću vam rijeĉ. Ne mogu vam ja oduzeti rijeĉ. 
 Ja sam provjerio u meĊuvremenu. Moje je da prema vijećnicima obveze budu 
ispunjavane  kako  treba. Gledajte, i u ovom vašem pitanju,  sada vam je rekao  ţupan na 
kraju, vi ste što se Butonige tiĉe, vaš  stranaĉki kolega saborski zastupnik Miljenko Dorić je  
postavio pisano pitanje Nacionalnom vijeću za vode i Ministarstvu poljoprivrede, šumarstva i 
vodnog gospodarstva, i dobili  ste  odgovor, kao što  smo ga i  mi  dobili i  taj odgovor  ne 
moţe biti  nego što je tu, sa meritornog  mjesta, dapaĉe je došao, i mi  smo vam ga 
proslijedili. I  sada vi formu  traţite, Što sada još moţe nekakav proĉelnik u ţupaniji 
odgovoriti više od ovoga. Vi imate i pitanje i odgovor. Prema tome obveze prema vama su 
ispunjene.  I ovo što je rekao gospodin ţupan mi  striktno pazimo putem  Struĉne sluţbe da 
pitanja  ona koja su naslovljena onako kako je Poslovnikom predviĊeno upućujemo tim 
sluţbama. Vi moţete sutra traţiti od predsjednika Skupštine da ja tamo ne znam  nekakvu  
firmu u mojoj općini,  da ne budem zloban, da ja  umjesto vas pitam. Ovo što je rekao  
ţupan, pitajte , izvolite, pošaljite direktno pitanje njima, a ovo drugo to se tiĉe toga  mi 
apsolutno ispunjavamo, ali  vam moram  reći da ja nemam  šibu, ja  nisam  ni proĉelnik ni 
upravnog  odjela  bilo kojeg, niti  naredbodavac, niti mogu bilo koga tuĉi, ali sluţbe su svoj 
posao odradile, a vi ste, dapaĉe, i dobili neke odgovore koji su takvi kakvi jesu, jer drukĉiji i  
ne mogu biti. 
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 A sada imate pravo na svoju minutu. 
 

MAURO IVANĈIĆ :  
 Mislim da je pitanje koje je bilo u svezi Butonige  ili  se ne zna  ili  se ne ţeli znati, 
jednostavno rijeĉ je o vlasništvu zemljišta, o onom neriješenom statusu zemljišta. Ukoliko se 
ta Butoniga, ta brana, bude  nadvisivala, treba riješiti pitanje zemljišta. Nije riješeno pitanje 
zemljišta. Nije riješeno pitanje vlasništva i otkupa zemljišta  niti  ispod postojeće brane. O 
tome postoji  sukob izmeĊu Hrvatskih voda odnosno   vlasnika te  zemlje. GraĊani su 
oštećeni. To je jedna stvar. 
 Druga  stvar, uloga  Milana Antolovića je izrazito bitna, zbog toga što je on  bio ĉlan 
Komisije koja je bila zaduţena  za rješavanje  tih pitanja i  sa ţalošću moram konstatirati da 
je nastupio na sjednici Gradskog vijeća Grada Buzeta u poziciji interesa Hrvatskih voda , a 
ne u poziciji zastupanja interesa graĊana i vlasnika zemljišta. To je isto tako  ţalosna 
ĉinjenica, jer je on duţan da se na praviĉan naĉin  riješi  taj problem. 
 A što se tiĉe rješavanja  graĊevinskih dozvola i izdavanje lokacijskih i  graĊevinskih 
dozvola mislim da bi bilo potpuno  neprincipijelno da to rješavaju... 
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala. 

 Zakon je već donio  svoj pravorijek. 
 Ima li potrebe za uzimanje rijeĉi ? 
 Imate pravo. Ja  ne mogu osporiti vaše  pravo. 
 Rijeĉ ima ţupan Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
 Hvala lijepa  gospodine predsjedniĉe ! 
 Ja sam govorio o vlasništvu Butonige namjerno, jer  gospodin vijećnik (Mauro Ivanĉić) 
nije  rekao na koji problem  vlasništva se odnosi njegova izjava. A sada kada je rekao na koji 
problem vlasništva  se odnosi, a  sada je tek rekao da se odnosi na problem vlasništva  na 
zemlju, a prije to nije  rekao, nego je jednostavno rekao problem vlasništva, ja sam mislio da 
sugerira problem vlasništva , neriješen problem  vlasništva unutar  vlasnika  Butonige i da to 
moţe biti problem vodoopskrbe, a to  naravno, znate, da ne moţe biti. Ali, slaţem se s vama 
i zato sam izašao  za govornicu, ne da polemiziram, nego da se sloţim da je  neriješen 
problem  vlasništva oko  zemljišta, oko Butonige, znaĉi  mogućnost da se dogodi ponovno, a 
dogodilo se, naţalost, na štetu  graĊana, da je došlo do podizanja  nivoa jezera , bez  
otkupljivanja zemlje i bez  obeštećivanja onima kojima su štete nanesene, jer se to dogodilo. 
Ja sam razgovarao s ljudima i  svjedok sam toga. I to  što su Hrvatske vode uĉinile u tom 
smislu  je nepravedno i  nepošteno.  GraĊani  Buzeštine, Vrhunštine, kako god zvali taj dio, 
imaju  pravo na pravilnu naknadu i mi  ćemo se zaloţiti i gospodin Milan Antolović će se 
zaloţiti za praviĉnu naknadu i to  ćemo  sigurno napraviti narednih mjeseci . Bilo bi dobro da 
to  ĉine i svi ostali. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala  gospodinu  ţupanu. 
 Kolegice i kolege, istekao je puni sat vremena  pod poĉetka  aktualnog  sata. Ostalo 
je  još  5 vijećnika za postavljanje vijećniĉkog pitanja.  Po Poslovniku ja moram dati  na  
glasanje. 
 (Glasovi : Drugi put). 
 /V. Gašparini : Ne bi moglo  drugi put!/. 
 Samo polako. Ne dozvoljavam  komentare sa klupe. 
   Dajem na glasanje prijedlog da još tih  desetak minuta  odradimo. 
  Tko je za nastavak  aktualnog  sata.  
 Dobro, zakljuĉujem kao predsjedavajući da je većina   zato da nastavimo aktualni sat, 
bez  obzira što ima negodovanja, ali dajmo (glasovi negodovanja), jer ćemo morati u 
protivnom drugi put ići odostraga, pa ćemo biti u istoj poziciji. 
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 Hvala  vam lijepa. 
 Kolegica Mirjana Ćus vi  ste na redu za postavljanje vijećniĉkog pitanja. 
 

MIRJANA ĆUS :  
 Poštovani  gospodine  predsjedniĉe,  gospodine ţupane, kolege vijećnici ! 
 Ja bih imala pitanje za  gospodina ţupana. 
 Da li imate kakvu informaciju u  svezi  smrada, navodno, koji  se širi za vrijeme 
dogaĊanja juţnih vjetrova u Kanfanaru iz nove tvornice.  Postoji informacija od nekih 
graĊana Kanfanara da se osjeća  neugodan miris kod nekih, naroĉito juţnih vjetrova, to bi 
bila  velika šteta s obzirom na takvu  tvornicu i takvu  tehnologiju koju  ta tvornica ima. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala kolegice  na kratkoći i jasnoći pitanja.    
 Rijeĉ ima gospodin ţupan Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
 Evo, poštovana gospoĊo Ćus, ja  nemam nikakvih  saznanja, moram reći, naţalost,  
bio  sam u jednom drugom mjestu u Istri gdje  sam osjetio jednu vrst smrada, stjecajem 
okolnosti   nedavno, ali to je bilo od jedne ţivotinjske farme, oĉito.  
 Ali, moram reći da što se tiĉe samog Kanfanara ne znam. Tu je vijećnik gospodin 
Sandro Jurman, evo, imamo malo meĊusobnog povjerenja, pa ćemo pitati  njega  kada se 
vrati na sjednicu, pa ćemo moţda znati odgovor, on ţivi u Kanfanaru i trebao bi to znati. No, 
u  svakom sluĉaju ja  razumijem vašu zabrinutost i pokušat ćemo vidjeti sa naĉelnikom 
Općine Kanfanar da dobijemo  i  sluţbenu informaciju. Naravno, ako je to sluĉaj, onda ćemo 
od  Adris grupe  traţiti objašnjenje  da li je to bilo sluĉajno ili  će to biti trajnija  situacija. U 
tom kontekstu probat ćemo reagirati, jer  zaista ne bi bilo uputno da  nakon toliko velikih 
ulaganja imamo taj  sluĉaj oneĉišćenja zraka u Kanfanaru.      
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala ţupanu. 
 Idući je na redu za postavljanje vijećniĉkog pitanja kolega vijećnik Marino  Roce. 
 

MARINO ROCE :  
 Poštovani predsjedniĉe, ţupane i kolegice i kolege ! 
 Ja bih imao dva pitanja. 
 Prvo  bih zamolio gospodina ţupana da nas ukratko informira u kojem je procesu   
realizacija izgradnje nove  bolnice u Puli  i da li  su i ispunjeni  svi dogovori  iz ove godine, da 
li je financijski to   praćeno. 
 A drugo pitanje je  već postavljeno pitanje, ali ja bih još jedan detalj vezano za ove 
poţare, jer nama je prezentirano, vatrogasci , prije  dvije godine, da se krenulo  sa video 
nadzorom, ali mislim da su ova par većih poţara,  ne znam da li se ipak taj  video nadzor 
najkvalitetnije  funkcionira, da li se na vrijeme reagiralo, pošto znam da je  u  svakom poţaru  
tim većim  angaţirana interventna  vatrogasne postrojbe  Hrvatske. Znaĉi, nije  se samo sa 
domaćim snagama uspjelo zagasiti . A ovaj  najnezgodniji u kojem je  stradalo  jedno vozilo, 
lako za vozilo, stradao je jedan mladi  19-godišnjak, koji je sezonski zaposlen, koliko su 
informacije toĉne,  da li j tu propust neiskusnog  ĉovjeka propustiti u prve redove u takvom 
poţaru koji se dešava. 
 Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala na kratkoći pitanja.  
 Rijeĉ ima gospodin Ţupan Ivan Jakovĉić. 

 
IVAN JAKOVĈIĆ :  

 Evo, ja ću odgovoriti najprije na ovo  drugo pitanje, ako mogu tako. 
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 Gospodin Roce, potpredsjednik Skupštine Istarske ţupanije, vjerujem da se neće 
ljutiti. 
 Naš  video nadzor koji postoji, koji je financiran na razini  ĉitave Istre nedvojbeno  je 
doprinio   brţoj akciji, prometnoj reakciji vatrogasaca i time smanjenju opasnosti od  većeg 
širenja poţara. Negdje oko 60 hektara makije  niskog  raslinja je otprilike opoţareno  u ovim 
toplim mjesecima. To je puno, ali u odnosu na ono što je kako je objektivno stanje je vrlo, 
vrlo  probavljivo. Prema tome ja mislim da su, ponavljam,  i u ovom  sluĉaju, slaţem se s 
vama da je nezgodno, jedan mladi  ĉovjek je nastradao, mi  ćemo  pokušati  financijski izaći  
u susret njegovoj obitelji kao Poglavarstvo, vjerujem da ćete se svi sloţiti da to  treba 
napraviti i na taj naĉin pomoći  tom mladom ĉovjeku. MeĊutim, oĉito je, koliko  sam se ja  
raspitao, vatra vrlo naglo došla do njega i on se najbolje nije  snašao u tom  trenutku i 
opekao se i dogodila se ta jedna neugodna situacija sa njime. Vozilo je isto tako nastradalo. 
Oĉito  to je bilo vrlo iznenadno i nije  se  moglo brţe reagirati.  
 No, ponavljam, naši  vatrogasci, na ĉelu  sa našim  zapovjednikom,  gospodinom 
Kozlevcem,  kojega nema, naţalost, danas ovdje,  on bi bio kompetentniji od mene da 
odgovori na ovo pitanje i vjerojatnije puno  više detalja bi mogao iznijeti. Mislim da sukladno 
našim oĉekivanjima  dobro izvršavaju svoje obveze, jer uvjeti su zaista vrlo  ekstremni. 
 Što se tiĉe procedure izgradnje nove  bolnice u Puli, ona ide  svojim tijekom, ide 
dobro. Moram reći da  Ministarstvo zdravstva preuzete obveze izvršava u skladu sa 
dogovorom. Ovih  dana će biti  sluţbeno objavljeno  tko  će biti izraĊivaĉ za narednu  fazu 
izrade dokumentacije glavnog projekta. Ja se nadam da ćemo mi do  Dana Istarske ţupanije 
ili uoĉi Dana ţupanije moći  već iznijeti prvo predstavljanje kako  će nova  Opća bolnica u 
Puli izgledati i koje će  funkcije imati i koliko  će to doprinijeti jaĉanju  zdravstvenog  
standarda u Istarskoj  ţupaniji.  
              Dakle, financijska  konstrukcija je poznata, 350 milijuna kuna  treba osigurati  
Ministarstvo zdravstva, 100 milijuna Istarska ţupanija, ako ste me to pitali, mi  smo to 
potpisali, mi iza  svojih obveza  stojimo . Mi nismo do  sada imali ni jednoga  razloga  
sumnjati  da  Ministarstvo zdravstva ne stoji iza toga. Ja bih  vas odmah promtno informirao 
da je tako. Ministarstvo zdravstva do  sada  obavlja  svoj dio poslova u smislu procedure do 
dobivanja graĊevinske  dozvole u skladu sa  dogovorom. Moţda  smo koji mjesec, dva 
izgubili, ali to nije presudno, vaţno  je da projekt  nedvojbeno ide dalje i Pula će imati novu  
bolnicu, Istra će imati novu bolnicu. Mi  ćemo  imati  2008., poĉetkom, graĊevinsku  dozvolu i 
onda  krenuti u  natjeĉaj za izgradnju  bolnice. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala  ţupanu Ivanu  Jakovĉiću. 
 Rijeĉ ima kolega vijećnik  Marino  Roce. 
 

MARINO ROCE :  
 Evo, zahvaljujem. 
 Ja  sam pitanje za bolnicu, iako  mislim da bi  trebalo ovdje moţda jednu kompletnu 
informaciju   dati na  jednoj  slijedećoj sjednici, jer je ipak to znaĉajan objekt. A postavio sam 
ovo pitanje zato što je  saborski zastupnik gospodin Damir Kajin kritizirao da se financijski to 
ne prati  na jednoj emisiji TV NOVE  nedavno, pa u tom pravcu sam htio  dobiti  odgovor da li  
sve štima. 
 A ovaj drugi dio, ja sam postavio pitanje pošto sam i dobio informaciju da je u Kanegri 
informaciju o poţaru dala jedna slovenska  drţavljanka koja je mobitelom javila na 112. Ali, 
dobro, to je jedan sluĉaj. 
 

ANTON PERUŠKO :       
 Hvala. 
 Izvolite gospodine ţupane, imate rijeĉ. 
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IVAN JAKOVĈIĆ :  
 Znate, ja  ne ţelim biti advokat gospodina Damira Kajina, meĊutim vi insistirate na 
tome, pa  onda ću ja to i biti. 
 Ministarstvo zdravstva ne prati  bolnicu u onom dijelu u kojemu je proraĉun bolnice, a 
ne u ovom  dijelu u kojem  je bio  izgradnja  bolnice. Što se tiĉe izgradnje  ja  nemam 
primjedbi, ali  moguće da Damir Kajin nije bio do kraja jasan kada je to rekao. Ja ţelim ovdje 
jasno to reći, kada je u pitanju proraĉun bolnice, mi imamo najave da će Ministarstvo 
zdravstva podignuti proraĉun bolnice, jer je nepravedno još devedesetih godina  Pulska 
bolnica zakinuta  i  to mi svi  ovdje koji sjedimo  to znamo, bilo koju  stranku predstavljamo, 
svi to jako dobro znamo i raduje me najava sadašnjeg ministra da će nepravdu ispraviti, rijeĉ 
je dana, oĉekujemo dijela i vjerujem da će to biti.  
    Zahvaljujem se Slovenskoj  drţavljanki  javno  ako je ona prva primijetila poţar i 
javila i mislim da je to dobro, jer onda pokazujemo  da  izmeĊu Hrvatske i Slovenije ima i 
pametnih ljudi, a ne samo  onih drugih. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala ţupanu . 
 Idući je na redu  kolega vijećnik  Vladimir  Gašparini, pa  Rupnik i Oriano Bulić. 
  

VLADIMIR  GAŠPARINI :  
 Uvaţeni gospodine predsjedniĉe, gospodine ţupane, ĉlanovi Poglavarstva  IŢ, 
kolegice i kolege vijećnici ! 
 Prije  dvije   sjednice  Skupštine dao sam  jedan prijedlog  našem Poglavarstvu u 
svezi  organiziranja  dispeĉerske sluţbe pri Hitnoj medicinskoj pomoći  u Istri kao i 
helikopterskoj sluţbi isto tako pri Hitnoj medicinskoj pomoći  i u  našoj  ţupaniji.  MeĊutim,  
mislim da naše Poglavarstvo to nije razmatralo pa sam si ja dao truda i odrţao odreĊene 
sastanke sa zainteresiranim stranama iz Udina o mogućnosti uvoĊenja  helikopterske sluţbe 
pri  Hitnoj medicinskoj pomoći u našoj  ţupaniji. Isto  tako  doneseni su i odreĊeni zakljuĉci 
koji su sastavni dio ovog prijedloga koje će Poglavarstvo dobiti, a ujedno  saĉinjen je i 
troškovnik sa planom  dispeĉerske  sluţbe pri Hitnoj medicinskoj pomoći  u našoj  ţupaniji, 
pa bih ja zamolio Poglavarstvo IŢ da razmotri ove moje prijedloge i  stavi an, pošto uvijek 
govorimo o zdravstvu,  mislim da bi se moglo kada se ukljuĉuje i  nova bolnica u Puli,  da bi 
se isto tako moglo staviti  na  dnevni  red nekoliko toĉaka što se tiĉe upravo  ovih prijedloga 
nove bolnice i svega ostaloga što tišti  naše stanovništvo naše ţupanije. 
 Ponukan odreĊenim ĉlankom  od 12. srpnja  2007. godine : Kardiolozi i domovi 
zdravlja upozoravaju na nejednaku dostupnost  centara za intervencijsku kardiologiju. 
Diskriminirani  bolesnici u infarktu ( ja bih dodao inzult ili moţdani udar) uvoĊenjem 
helikopterske sluţbe mi bismo uvelike pomogli  da se to sprijeĉi odnosno da se na vrijeme 
pacijenti dovedu  na operacijski stol da bi oni nakon operacije drugi dan  mogli otići kući.      
 Pa  ću ja, kao što sam rekao zamoliti našeg ţupana i  Poglavarstvo IŢ  da razmotri 
ovo sve. Tri DVD-ia govore o  svemu i o projektu i o troškovniku  i svemu ostalome što  je 
potrebno za to.  
 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala  vama kolega . 
 Rijeĉ ima ţupan Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
 Evo, poštovani gospodine vijećniĉe, vi ste naveli da Poglavarstvo nije  ništa napravilo  
u meĊuvremenu  vašega prijedloga, pa ste izašli s prijedlogom helikopterske sluţbe. Js vas 
ţelim s radošću informirati  da je  Poglavarstvo itekako  razgovaralo sa potencijalnim  
partnerima koji su upravo  nudili  helikoptersku  sluţbu, ali ne u Udinama, nego s  ljudima iz 
Zagreba . Prema tome ţelim vas upozoriti da sam ja jedan od onih koji  itekako je 
zainteresiran za transgraniĉnu suradnju  kada je  u pitanju  zdravstvo i sa Slovenijom i  sa  
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Italijom, meĊutim objektivno financiranje  ovog projekta helikopterske hitne  sluţbe  treba ići 
u dogovoru sa   nadleţnim Ministarstvom i to zdravstva i Ministarstvom mora, turizma, 
prometa i razvitka, jer je pitanje helikopterske hitne  sluţbe objektivno  u  najvećoj mjeri  
vezan za probleme naših  graĊana koji  ţive na otocima, prije svega u Dalmaciji. Ja ne 
bjeţim od toga  da bi za  sigurnost, brzinu i  jaĉi  standard naših  graĊana bilo vrlo dobro da 
mi imamo  jedan helikopter u  Istri, jer bi sigurno osjećaj sigurnosti u tom sluĉaju kod naših 
graĊana  bio veći.  
              Istarska ţupanija  nije u mogućnosti  samostalno  izvesti takav jedan projekt jer je 
iznajmiti ili imati u vlasništvu, kupiti jedan helikopter, radi se o  ozbiljnim sredstvima, više 
stotina tisuća € kojih mi nemamo za tako nešto, a još gore je pitanje odrţavanja  ĉitavog  
sustava, odnosno  treba imati nekoliko  ekipa koje su, naravno,  spremne od  0  do  24,00 
sata letjeti. U tom kontekstu ja  sam razgovarao sa  nekoliko tvrtki koje su iskazivale interes. 
Svojedobno je Ministarstvo  i  raspisalo meĊunarodni natjeĉaj. Kod mene su bile tvrtke iz 
Italije koje su  zainteresirane da u Puli, na Pulskom aerodromu imaju jedan dispeĉerski  
stacionar za  potrebe helikopterske sluţbe i hitne sluţbe, ali   ne samo  za  zdravstvo, nego i 
za  neke druge  stvari, pa ĉak, recimo, i za  poţare, meĊutim  taj natjeĉaj koji je raspisan  je  
poništen i nitko nije odabran, da budem potpuno jasan. Mislim da je to bilo pred jednu, jednu 
i pol godinu  dana. U meĊuvremenu su se javljale tvrtke i  meni su se javile, nedavno u 
Poreĉu  sam imao  razgovore s jednom tvrtkom, ali ja sam ih uputio da razgovaraju  sa   
Primorsko-goransko ţupanijom i da razgovaraju  u Ministarstvu kako bismo stvorili sinergiju  
novaca, jer mi samim tim novcem koji imamo  objektivno ne moţemo pruţiti graĊanima  tu 
hvalevrijednu   uslugu.  Potrošiti nekoliko  stotina tisuća € za taj sustav ipak ,  gledajući Istra 
je relativno mala, ipak  se relativno  brzo  moţe stići. Ja znam da je brţi helikopter, ne treba i 
to govoriti, ali  svejedno objektivno situacija je takva  da  mi za taj projekt novac nemamo. I 
ako bi se tu ukljuĉio Hrvatski  zavod za  zdravstveno osiguranje, Vlada, odnosno 
odgovarajuće  Ministarstvo i odgovarajuće ţupanije, da stvorimo jedan sustav u Hrvatskoj, 
znaĉi , recimo, 4 dalmatinske  ţupanije i  3 ţupanije u  sjevernom dijelu Jadrana, mislim da bi 
to bio jedan  dobar sustav. I ja  mislim da bismo mi svi to mogli podrţati i da bismo našli 
novac za tako  nešto. 

Vaš prijedlog  ćemo razmotriti i vidjeti i usmeno  ste mi nešto rekli  u tom kontekstu. Mi  
ćemo vaš prijedlog  razmotriti, vidjet ćemo, ako je ta mogućnost meĊunarodne suradnje mi to 
nećemo  izbjegavati.. Nama je to sigurno interes i hvala  vam što ste se u svakom sluĉaju 
potrudili  doći do informacija i dali nam poticaja  da vidimo da li moţemo naći alternativu 
ovome što  je do sada bilo aktualno u Hrvatskoj , 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala  ţupanu. 
 Rijeĉ ima kolega  Vladimir Gašparini. 
 

VLADIMIR GAŠPARINI : 
 Gospodine ţupane, meni  je poznato za ovo što je bilo u Zagrebu da  se radilo negdje 

oko  4 milijuna kuna , tako nešto  otprilike. (I. Jakovĉić : Nešto više). Više. Dobro. MeĊutim, 
moram reći  da  Centro, Centar 118 iz Udina je ovlastio odnosno proĉelnik je ovlastio 
njihovog  šefa da pregovara s vama, reći  ću  s vama, iako sam ja  razgovarao, da bi  se 
troškovi  dijelili. Sveukupno izlazi oko  150.000,00 € mjeseĉno  s tim da  80.000,00 daju oni, 
a Istarska ţupanija bi dala 80.000,00 €. Ako se ukljuĉi, recimo, Primorsko – goranska  
ţupanija ili još neke  ţupanije u  Dalmaciji  to se automatski  smanjuje  ako je još jedna 
ţupanija  uz  nas, doĊe 40.000,00 mjeseĉno, ako je još jedna onda doĊe na 20.000,00.  
Tako da bi se moglo  misli, barem onih  5 mjeseci do  10. mjeseca u sezoni to pokriti kada je 
nekako najpotrebnije, a u to mislim bi se trebala ukljuĉiti  i Turistiĉka zajednica  Istarske 
ţupanije i sami  gradovi, jer je njima u interesu, jer je bolja  ponuda u turizma, jer turista kada 
doĊe ovamo i zna  da ima  tako nešto, da će mu u  danom momentu pomoći, mislim da  bi to 
ipak imalo jako dobru proĊu, a i  dijeli se dobit, recimo, treba prevesti nekog  bolesnika  
negdje, on to plati i dijeli se  dobit  na jednake dijelove. 

 Hvala.    
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ANTON PERUŠKO :  

 Hvala  vama. 
 Zadovoljni. 
 Nema potrebe za dodatnim odgovorom. 
 Rijeĉ ima kolega Josip Anton Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK :  
 Poštovani gospodine  predsjedniĉe, kolegice i kolege ! 
 Ja bih imao  dva pitanja.   
           1. pitanje  bih uputio gospodinu  ţupanu. 

 Udruga  Sportsko društvo «Bunarina 1962» je 25.04.2005. godine uputilo zahtjev, za 
poništenje odluke o izdanoj  koncesiji tvrtki «Bunarina d.o.o.» za gospodarsko  korištenje 
luke posebne namjene na Pomorskom dobru na ranije izgraĊenu  i opremljenu  sportsku luĉi 
u Bunarina,  koja je namijenjena za  sport,  rekreaciju i zadovoljenje drugih potreba graĊana 
grada Pule. Kako do sada  ta udruga   nije dobila odgovor o poništenju  koncesije, već 
obratno na terenu  se  planira  izbaciti iz  dosadašnjeg  prostora graĊane Pule, ţelimo znati  
kada će to biti  i  da li će se  poništiti izdana koncesija. Koncesija koja je izdana nije  izdana 
na  osnovi izraĊene studije utjecaja na okoliš.  Svako daljnje korištenje ili proširenje 
korištenja  luĉice bi trebalo biti  bazirano na osnovi izraĊene studije. GraĊani  koji  su 
okupljeni  u navedenoj  udruzi  traţe, da se takva izdana koncesija poništi i da ta luĉica 
ostane na korištenju graĊana  Pule za sportsko rekreacijsku  namjenu, jer  za to je nekad bila 
izgraĊena.  

2. pitanje 
Prije  više od godine  dana smo zatraţili  na Skupštini  sufinanciranje kontrole i  

certificiranje ekološke proizvodnje hrane i  ako se to ĉini  već  nekoliko  godina konstantno 
kroz  predloţene projekte ali  ţalosna je konstatacija , da taj vrlo  vaţan segment  u realizaciji 
ekološke proizvodnje  hrane u Istri  ne funkcionira. Istarska   ţupanija je kao  jedan od  
glavnih  inicijatora  pokreta ekološke proizvodnje  hrane u zemlji  došla u poziciju , da se 
javno proziva kao jedna od  ĉetiri ţupanije u zemlji, koja  ne  sufinancira  ekološku 
proizvodnju  hrane. Takva informacija je upućena i meĊunarodnim  asocijacijama u Europi. 
Traţimo  eksplicitni odgovor, da li  će se taj  zahtjev prihvatiti  i kada.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa. 
 Odgovor  će dati gospodin Ivan Jakovĉić. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :   
 Evo, mogu izjaviti  da problem  Bunarine ćemo razriješiti na zadovoljstvo  svih 
zainteresiranih. Uskoro  ćemo izaći  s  novom inicijativom. Ja sam sa Gradonaĉelnikom Pule 
već  razgovarao o toj temi  i mi  ćemo uskoro, kada budemo imali   cjelovito rješenje pozvati 
sve zainteresirane i ponuditi im   našu  viziju  razrješenja toga  teritorija i akvatorija koji se 
nalazi u tom dijelu pulskog  zaljeva, jer se i to moţe nazvati na neki naĉin  Pulskim zaljevom. 
Prema tome ţelim  jasno poruĉiti  ĉlanovima  društva Bunarine za koje znam da  su imali 
svoju  skupštinu, da  ako  ţele razgovor sa mnom  da nije nikakav problem. Oni su  tamo 
izjavili da su mi poslali dopis u  sijeĉnju mjesecu i da ih ja nisam primio. To je moţda  toĉno, 
meĊutim oni jako dobro znaju da  ĉim nešto  trebaju  da odmah  reagiram i rado ih primam, 
meĊutim u ovom  trenutku  im nemam ništa novoga za reći  osim da ćemo mi izaći u susret 
svim onim zahtjevima  koji su  realni na tom podruĉju . A  da li  treba tamo izraditi studiju 
zaštite okoliša, ja sam sklon i tome da treba izraditi, nego  da ne treba izraditi, moram reći, ali  
ćemo  o tome vidjeti zajedno sa našim  Upravnim odjelom odnosno  sa zainteresiranim 
subjektima, a moguće je da ćemo ukljuĉiti u to i  Ministarstvo okoliša, pa  ćemo onda vidjeti, 
a  eventualno ako uspijemo do tada osnovati  Agenciju za okoliš Istarske ţupanije, Istra će 
imati prvu  regionalnu agenciju za okoliš. Vjerujem da ćete vi to poduprijeti. Poglavarstvo  će 
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na jesen izraditi prijedlog i onda će se imati prilike o osnivanju jedne prve regionalne agencije 
koju bismo radili moguće ĉak i u suradnji  s nekom regijom iz  Europe. 
 Dakle,  u tom kontekstu  ţelim vas ohrabriti. Briga o okolišu je naša  stalna briga. 
 Drugo je bilo pitanje  certificiranja i sufinanciranja  certifikata za  eko proizvoĊaĉe. 
Imam dvije vrlo lijepe vijesti na tu  temu. Mi  ćemo u sklopu  AZRRIJA obuĉiti ljude  koji  će 
dobiti pravo  na certificiranje  proizvoĊaĉa eko  hrane ili  bio  hrane, kako god to nazvali . 
Dakle,  Istra će, nadam se  u već nekoliko mjeseci, koliko treba to školovanje, odnosno 
dobivanje dozvole za izdavanje  certifikata imati  vlastite  struĉnjake, a njih  će koordinirati 
stjecanje toga znanja za kolegice i kolege koji  će se time baviti. Dakle, molim da prenesete 
tu lijepu vijest  svim  proizvoĊaĉima s kojima ste vi u kontaktu, gospodine  vijećniĉe. A  s 
druge  strane ja ih isto tako pozivam  i pozivam vas  da ih informirate da  se jave u  AZRRIJU 
ili u MIH d.o.o. Poreĉ, svejedno,  i moći  će, ovisno o tome što  ţele, jer  ako  ţele i  prodavati 
dio proizvoda, onda  mogu se  javiti  i u MIH isto tako . Mi smo spremni sudjelovati u  
sufinanciranju  njihovog  certificiranja. Naravno da to moraju  naše agencije, to ej Agencija za 
ruralni razvoj, prije svega, ali  moţe biti i MIH  ako se ţele dijelom baviti plasmanom 
proizvoda voda. U tom kontekstu mi  ţelimo  provjeriti kroz naše institucije , ţupanijske  
institucije sve ono što  trebamo uĉiniti za  njih i ja ih javno pozivam, pozivam vas da im to 
prenesete, da se jave gospodinu Kadumu ili gospodinu  Prekalju, koji vode MIH odnosno  
AZRRI i  ćemo tim  osobama koje imaju certifikate ili koji se ţele certificirati direktno pomoći, 
to  ţelimo  napraviti, to je potpuno  nesporno. Mi imamo dvije  ozbiljne agencije, MIH i 
AZRRI, koje su sposobne  voditi te odnose  sa proizvoĊaĉima eko hrane, eko proizvoda  u 
Istri. 
 I  treća vijest, moţda je to  još jedna vijest koja  je dobra, a to je  blizu smo odluke  
nakon što  će se izraditi elaborat u narednih  dva tri mjeseca, izradit ćemo elaborat o  
proizvodnji voća i povrća u Istarskoj  ţupaniji. Naravno, jedan dio  će biti segment i 
takozvane biološki uzgojenog  povrća i voća, ma da  su te koliĉine iznimno male, treba reći, 
ali  ipak  će i one biti ukljuĉene i mi  ćemo  vrlo vjerojatno nakon  toga, ako taj elaborat to 
pokaţe da se radi o ozbiljnim koliĉinama pristupiti osnivanju veletrţnice  voćem i povrćem u 
Istarskoj  ţupaniji , sliĉno i po uzoru na veletrţnice  ribom. I moguće da će Pula biti grad  u 
kojemu ćemo izgrditi prvu veletrţnicu voćem i povrćem  u Istri.           
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala gospodinu  ţupanu. 
 Vijećnik ţeli dodatno  objašnjenje dati.. 
 Izvolite, imate  pravo na minutu.  
 

JOSIP ANTON RUPNIK:  
 Ja se zahvaljujem  na prvom odgovoru  vezano za  Bunarinu, kao što sam dobio tamo  
ţelju sa Skupštini, pošto sam bio nazoĉan, gdje su to od mene zatraţili.  
 Drugo pitanje kada   sam postavio, eksplicite sam  pitao  da li  će ţupanija financirati 
kontrolu  i certificiranje ekološke proizvodnje hrane ili  neće. Ovo što  vi govorite  da će se 
formirati kontrola, već postoji kontrolna organizacija, koja je nama najbliţa u Omišu, koja ima 
pravo, pored još jedne iz  Osijeka,  da kontrolira i certificira, druge  nemaju to pravo u  
Hrvatskoj, iako ih ima  pet, šest, ali to pravo nisu dobile, nisu stekle. To je jedna vrlo  vaţna 
stvar. 

A drugo, kada se govori  da će oni napraviti, to je upitno, pogotovu   morate znati da bi se 
dobio  certifikat za  ekološku proizvodnju  hrane da vam  treba  3 godine. To je procedura. 
Da smo pravovremeno to uĉinili  to bismo  već  imali. Ovako to nismo uĉinili. 

Drugo, mi  smo prije  5 godina zatraţili  da se  formira institucija za kontrolu 
proizvodnje ekološke hrane u Istri, ali smo  bili tada  odbijeni. Nije bilo sluha da se to napravi. 

 
ANTON PERUŠKO : 

 Hvala lijepa. 
 Rijeĉ ima gospodin Ivan Jakovĉić. 
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IVAN JAKOVĈIĆ :  
 
 Mi  ćemo  sufinanciranje  certificiranje, Ja sam to jasno i glasno  rekao, ali molim da 
oni koji to  ţele jave u AZRRI-ju u  Agenciju za  ruralni razvoj Istre, gospodine Rupnik.  Ona 
je u  100 postotnom vlasništvu Istarske ţupanija i dozvolite da  mi  raz6motrimo naĉin na koji  
ćemo to sufinancirati. 
 Poglavarstvo Istarske ţupanije je to koje  predlaţe, vi moţete imati opreĉno mišljenje. 
Oni koji to  ţele pozivamo ih da se jave u Agenciju za ruralni razvoj Istre i oni  će dobiti 
odgovarajuće sufinanciranje. Da li  će biti iz Proraĉuna Istarske ţupanije, da li će biti iz drugih  
proraĉuna ili iz drugih  izvora  sredstava,  vjerujem  da je to  sasvim svejedno. Dozvolite  nam 
da bude kreativni u sufinanciranju, da budemo kreativni u  iznalaţenu novaca, sredstava za  
njihove potrebe.  Moţda će biti više novaca nego za samo certificiranje i mi  ţelimo iskoristiti 
našu Agenciju za tako nešto. Naravno, tu je  i MIH, ali usredotoĉite ih  u ovom trenutku 
prema Agenciji za ruralni razvoj Istre. Ali, ako se jave u MIH i MIH je dobra adresa za  
sufinanciranje, naravno, ovisno o  koliĉini proizvoda, kvaliteti proizvoda, jer se moţe napraviti 
zajedniĉki posao. Treba gledati na ono što  će biti ne samo sutra, nego i prekosutra. 
 A što se tiĉe ove inicijative ja  znam toĉno  tko je u Hrvatskoj autoriziran za  
certifikaciju ili  ne. To znamo. Mi  ţelimo stvoriti naš vlastiti istarski sustav, Ne zato što ne 
vjerujemo drugima, nego zato što  ţelimo imati naš sustav i mi  ćemo to napraviti. Ja 
oĉekujem vašu podršku za to.  
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala lijepa. 
 I posljednji za postavljanje vijećniĉkog pitanja je kolega vijećnik Oriano  Bulić. 
 

ORIANO  BULIĆ :  
 Poštovani gospodine predsjedniĉe, gospodine ţupane, kolege i kolegice vijećnici ! 
 Oĉito da  danas vršimo  propagandu TV – NOVE , tako i moje pitanje na neki naĉin 
polazi upravo  od toga što sam sluĉajno upalio televiziju,  ne stignem gledati  televiziju, i 
vidim gospodina prisutnoga  saborskog zastupnika,  gospodina Damira  Kajina pri televiziji. 
Drugi  dan opet  smo dobili letak i sada  sam ĉuo  ţupana ponovno jednu  tvrdnju s kojom , 
dopustite mi, ona moţe biti istinita, ali  ja  nemam takav stav. Znaĉi, ne iskljuĉujem 
mogućnost  da je to istina, ali nitko me nije ubjedio (uvjerio) da je to toĉno  i niti ja to tako 
poimam i ipak  ţelim da ostane da ja tako nisam govori, da je  propio  tako. 
 Radi se o slijedećem. 
 Znaĉi, upravo u spomenutoj  emisiji, visoko štovani Kajin, kojega ja doista i  cijenim, 
vjerojatno mu je netko  rekao da će biti tako, pa o onom letku koji je bio u  «Glasu Istre», pa  
danas i sam ţupan spomenuo je tu  ĉinjenicu da će projekt «Brijuni rivijera» riješiti 
nezaposlenost u Juţnoj Istri. Mislim da je to potpuno netoĉno. Teći  ĉu i zašto. 
 Prije svega  kod jedne takve analitike  trebalo je uzeti u obzir jako, jako puno  stvari. 
Ja ne znam da li se u ovoj  ţupaniji u ovom momentu zna koliko ljudi studira, na kojim  
fakultetima, u kojim mjestima , da li imamo popis  kadra koji  će biti gotov kroz  5 godina u 
Istri i kakav će on izgledati. Jer, ja  ću vam  reći, bez jedne takve jedne studije koja bi uzela  
u obzir  resurse ,ljudi  koje ćemo imati  gotove, jer ti ljudi neće mijenjati  fakultete i zanimanja  
sada kada su već na  trećoj godini, drugoj, petoj itd., sigurno, što  ćemo s tim ljudima. A sada 
ćemo vidjeti zbog  ĉega to govorim. 
    Gledajte,  prije  svega govorim zato što sam roĊen u jednom malom selu koje se 
zove  Glavani, ima 25 broj od hiţ. Od… 
 /A. Peruško : Imate još  5 sekundi, postavite pitanje. Ţao mi je kolega…/  
 Od  18 do  30 godina ima 25 ljudi . Od toga… 
 /A. Peruško : Projekt «Brijuni rivijera» neće riješiti zapošljavanje. Oprostite, nemate 
više  vremena, naţalost/. 
 Dozvolite samo još  jednu reĉenicu, da se pohvalim malo. 
 Od tih  25 , 60 %  studira, od  toga  2 studenta studiraju elektrotehniku, 1 promet i 
veze,  2 studenta studiraju medicinu, 2 su na Pedagoškom  fakultetu, na Politehnici  3 itd. Od 
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tih ljudi 60 % koji su sada  pri završetku 2 se nisu   vratili, jedan najbolji…gdje će oni posao  
dobiti. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala lijepa. Ja bih mogao za  Peruške sada govoriti- 
 Hvala lijepa kolega Buliću. Mislim da smo razumjeli pitanje. Morate se koncentrirati i u 
okviru  raspoloţivog  vremena postaviti pitanje., znate koliko  traje ovaj aktualni sat, a reći  ću 
nakon završi ovaj odgovor, što  ćemo ubuduće ĉiniti.   
 Izvolite gospodine ţupane, imate rijeĉ. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
Poštovane kolegice i kolege, mislim da je pitanje, neovisno o tome što je elaboracija  

bila  duga, ja bih rado slušao tu elaboraciju,  da bolje  razumijem zabludu gospodina  Bulića, 
ali dobronamjerna zabluda,  jer ono što on govori ja doţivljavam  zaista dobronamjerno, zato 
što je toĉno da  iz Glavani, ja vam vjerujem da je toĉno, da ih ima 3 na Politehnici, da jedan 
studira  promet i veze, 2 studiraju medicinu,  strojarstvo, elektrotehniku itd.,  zapamtio sam 
toĉno što ste govorili,  i uvijek je 13 %, jer su to dobri studiji. Mene ne ĉudi to.  Dakle, deĉki iz  
Glavani, Cure iz  Glavani, to je  naša  budućnost, svaka ĉast , jer su oni ušli u ona podruĉja 
za koji  će naći posao, relativno lako će naći posao i  dobar je primjer i dobro je da i drugi  
slijede te primjere, ali gospodin Buliću  vaša  zabluda je slijedeća. Osobe sa visokom školom 
ili  fakultetski  obrazovane osobe  ĉine , nemojte  me hvatati za rijeĉ, jer ne znam brojku, ali  
niti ne  10 %  nezaposlenih, a tko  će brinuti o svim ostalima, nego  «naš  ţupan» i svi vi 
zajedno  s nama. O tome ja govorim. Znaĉi, kada govorimo o nezaposlenosti u Istri dobro je 
da razmišljamo  o  visoko obrazovanom  kadru, ali  ono  će ipak mnogo lakše naći posao, pa 
makar jedno vrijeme i u onom dijelu koji  će biti  niţe kvalifikacije, ali  će naći posao i onda će 
naći posao  u svojoj  struci za svoju plaću i u  najvećoj mjeri  će moći  ugodnije  ţivjeti. Ali, 
što  s onih  65 %  ţena koje   danas u Istarskoj  ţupaniji nemaju posao, a  kvalifikacijska  
struktura im je niţa. O  njima moramo brinuti, kolegice i kolege, i o onima koji su   
nekvalificirani ili niskokvalificirani, oni oĉekuju pomoć od nas i oĉekuju da pronaĊemo onaj tip 
industrije, onaj tip usluga, ako hoćete turizma, koji mogu zaposliti i taj dio nezaposlenih. 

 Dakle, mislim  kada govorim o tome  da će «Brijuni rivijera» kao  integralni projekt, jer 
on  će imati direktno zapošljavanje u onom dijelu koji se tiĉe turizma, ali  će ima dosta puno 
indirektnog zapošljavanja. Na primjer vaši deĉki koji su na Politehnici moći  će se 
zapošljavati, trebat će inţenjeri ne samo u  marinama u odrţavanju brodova i brodica, pa  
moţda i velikih marina koje  će doći, jer će biti  prostora i za mega jahte. Prema taj  projekt je 
interdisciplinaran i  neće zapošljavati  samo jednu  vrst struke, nego  će imati multiplikativni 
efekt na sve ostale segmente ţivljenja u gradu Puli, ako  hoćete na kulturu, ako hoćete na  
zdravstvo, jer će biti  više  turista, više ljudi koji će traţiti nove usluge, bit će novih  
zdravstvenih ponuda koje će trebati ti hoteli, jer će biti  inkorporiran i taj tip ponude u  
turistiĉkom  smislu, jer će trebati lijeĉnici i lijeĉnice. Prema tome «Brijuni rivijera» nije direktno  
samo iskljuĉivo  dvije, tri, pet tisuća ljudi koji  će dobiti direktno zaposlenje, ne, na pojedinom  
podruĉju i onda ukupno, nego  će biti indirektnoga zapošljavanja, ĉime ćemo definitivno 
riješiti problem nezaposlenosti u Istri. I u tom kontekstu  briga o visoko struĉnim kadrovima je 
neophodna, jer oni su ti koji  će sutra upravljati Istrom, naravno,  ali i  briga o onima koji nisu 
uspjeli završiti odgovarajuće kvalifikacije je  naša velika obveza.        
 

ANTON PERUŠKO :  
    Hvala.  
 Vijećnik  Bulić imate pravo na minutu. 
 

ORIANO BULIĆ :  
 Kada smo ograniĉeni vremenom, pa  moţda nisam ni do kraju rekao ono što sam 
mislio reći. U  biti  meni  bi bilo  jako drago da ţupan ima pravo, ali  upravo to nisam vidio, 
nisam vidio , znaĉi jednu našu projekciju  strukture nezaposlenih  za  5 godina niti strukturu 
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potrebnih zaposlenih u  projektu «Brijuni rivijera». Znaĉi, to ja  nisam imao prilike vidjeti., ono 
što  će se traţiti i ono što  ćemo mi tada imati.  
 A  druga  stvar,  naţalost,  ţupane, jedan nam je ostao, taj za  elektrotehniku je dobio  
nekakvu nagradu u Zagrebu, ovaj drugi  deĉko koji je završio promet i veze, dobio je lijepo 
svoj  posao u  Rijeci. I  strah me je  da će naši intelektualci odlaziti,  a da će kod nas dolaziti 
raditi konobari, kuhari itd. koji će biti potrebni  «Brijuni rivijera». Mene je to jako  strah, 
 Sada  da li imamo projekciju  za 5 godina, jer  većina tih koji ste vi  rekli, manje 
obrazovanih i niţe, već će biti  stariji. Znaĉi, oni  će za  5 godina  moţda biti u penziji, ali  će 
biti ta nova  generacija, a  Istri prednjaĉe u Hrvatskoj po broju  i ljudi koji pokušavaju studirati 
i studiraju i  koji će vjerojatno  završavati  studije. Rekao sam za jedno malo selo od 25 
brojeva vi znate da  velik broj njih  studiraju. S toga  aspekta govorim. Ništa  drugo. A  bilo bi 
mi posebno drago, ali onda bi  trebalo  stvoriti nekakve preduvjete da taj turizam traje barem 
9 mjeseci, a ne 3. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  
 Ţupane Jakovĉiću izvolite, imate rijeĉ. 
 

IVAN JAKOVĈIĆ :  
 Dakle, ako se pomno proĉita materijal vidi se da se razmišlja i  ţeli stvoriti 
cjelogodišnji turizam, na NE  9  mjeseci ili manje, nego cjelogodišnji  turizam i to  poĉinjem 
odgovor  sa zadnjom reĉenicom gospodina Oriana Bulića, zato što to ne  jamĉi i 
cjelogodišnje zapošljavanje. Konobari, kuhari, ĉistaĉice, sobarice ili sobari, oni koji rade u 
parkovima, nisu manje vrijedna zanimanja, gospodine Buliću. /O. Bulić : Nisu, 
apsolutno!/.Nisu manje vrijedna zanimanja i o tim ljudima koji te poslove rade treba  isto tako 
voditi brigu. Ja ţelim voditi brigu o tim osobama, jer to su ĉasna zanimanja, koje mnogi  
graĊani Istre, mnogi  Istrijani i Istrijanke,  i u prošlosti i  danas, ih isto tako rade i  ĉine itd. 
Prema tome, naravno, da  mi  ţelimo imati  visoko kvalificiranu radnu snagu  i imamo je  
hvala  Bogu, imamo danas jednu plejadu intelektualaca, mladih intelektualaca Istre, no, 
meĊutim, ĉinjenica je da će uvijek jedan dio ostati i  ţivjeti negdje drugdje iz  100  razlog, 
netko zbog ljubavnika, netko zbog  bolje plaće, netko zbog prijateljstva, a netko zato što  ţeli  
radije ţivjeti u Zagrebu nego   negdje drugdje, i takvih ljudi ima, i takvih će biti i u budućnosti, 
kao što će i kao što je, dolaze  drugi  ţivjeti kod nas, i to je neminovno i takav je danas 
globalni svijet.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa. 
 Kolegice i kolege, s ovime  smo iscrpili  aktualni sat i hvala  Bogu da  smo. 
 Predlaţem da ovo bude pretposljednji aktualni sat na ovakav naĉin. Imamo još jednu 
sjednicu Skupštine Istarske ţupanije prije  raspusta, 6.08.20007. godine, jer moramo prema  
zakonu usvojiti Izvješće o  reviziji  Proraĉuna i  polugodišnji obraĉun Proraĉuna, pa  
najavljujem iduću sjednicu  Skupštine Istarske ţupanije za  6. kolovoza  2007. godine, 
ponedjeljak. To je prije raspusta i  tu  sjednicu  6.08.2007. godine  odradimo na ovakav isti 
naĉin kao što smo radili danas i da to bude posljednja  sjednica  na ovakav naĉin. Znate 
koliko je trajao aktualni sat ? 111 minuta. Prema tome  sat i  50 , a piše u Poslovniku sat  
vremena. Sazvat ću  prije jesenskog zasjedanja meĊustranaĉki kolegiji i  bit ćemo prisiljeni, 
jer vidim da ima negodovanja onih koji  su za produţetak, onih koji nisu, a u Poslovniku piše 
60 minuta. Prema tome sazvat ću  meĊustranaĉki kolegiji i  aktualni sat ću predloţiti da 
podijelimo  po broju pitanja, ovisno o snazi pojedinog kluba, nema ni jednog vijećnika u  
Vijećnici koji  nije ĉlan nekog kluba, svi su  u klubovima i podijelit  ćemo  kvote pitanja, 
predloţit ću  na meĊustranaĉkom kolegiju  da kvote pitanja podijelimo po klubovima 
vijećnika. Prosjek trajanja vam je ako niste znali  7 minuta  za jedno pitanje. Nismo ni malo 
racionalni, ali  s obzirom da  su meni  poslovniĉke  norme vrlo  jasne, predlaţem da prihvatite 
ovo da još idući put  radimo ovako kako smo  radili, a za jesen idemo  na  novo. Ja ću  
sazvati meĊustranaĉki kolegiji i podijeliti po klubovima vijećnika, jer ovo više zaista nema 
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smisla. Nakon dva sata vijećniĉkih pitanja  sada mi idemo odraĊivati ţivotne stvari za  neke 
djelatnosti, a bez mnogo ĉega , oprostite,   mogli smo biti. 
 Hvala.  
 Dakle, za drugi put još isto ovako, jer nema smisla  da prekidamo, ali za jesen više 
ovako  neće biti. 
 

 AD – 3 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA ODAVANJU  SUGLASNOSTI  NA 
                  SPORAZUM  O USTUPANJU  NEKRETNINA (STARE ŠKOL) 
                  SA TOŠ BUJE U  VLASNIŠTVO  ISTARSKE ŢUPANIJE 
 
 Prijedlog  akta  vijećnici su primili   poštom zajedno sa  pozivom za 31. sjednicu 

Skupštine Istarske ţupanije . 
 Raspravu je odrţao matiĉni Odbor  za društvene djelatnosti, 

Predstavnika predlagatelja ne  ţeli  dodatno obrazloţiti prijedlog, kao ni   predsjednik 
Odbora  za društven e djelatnosti 

 U  raspravi je sudjelovao : SANDRO JURMAN. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO , zakljuĉuje raspravu i  daje na glasanje Prijedlog  
Zakljuĉka o davanju  suglasnosti na  Sporazum  o ustupanju  nekretnina (stara škola)  sa 
TOŠ Buje u vlasništvu Istarske ţupanije, te nakon glasovanja Skupština  sa 27  glasova 
«ZA», 2 glasa «PROTIV» i 1   «SUZDRŢANIM» glasom,   donijela  
 
     Z A K L J U Ĉ A K 
o davanju  suglasnosti na  Sporazum  o ustupanju  nekretnina (stara škola)  sa TOŠ 
Buje u vlasništvu Istarske ţupanije 

1. Daje se suglasnost na Odluku školskog odbora Talijanske osnovne škole Buje – 
Scuola elementare italiana – Buie Klasa: 003-06/07-01, Ur.br: 2105-20-02/07-5 kojom 
se dozvoljava prijenos prava vlasništva bivše zgrade TOŠ Buje, k.ĉ. 218 zgr., K.O. 
Buje, na osnivaĉa škole – Istarsku ţupaniju. 

2. Ovaj Zakljuĉak stupa na snagu danom donošenja.  
 
 AD – 4   

a. Godišnje Izvješće o poslovanju društva AZRRI-Agencije za ruralni 
     razvoj Istre d.o.o. Pazin, za 2006. godinu s prijedlozima odluka 
b.  Plan poslovanja društva AZRRI-Agencije za ruralni razvoj Istre 

       d.o.o. Pazin, za 2007. godinu s prijedlozima odluka  
 
 VoĊena  je objedinjena  rasprava po  toĉki a. i b. 
 Prijedlog akta vijećnici su dobili  poštom. 
 Raspravu je odrţao matiĉni Odbor  za gospodarstvo, financije i proraĉun SIŢ. 
 Zapisnik  sa sjednice Odbora  vijećnici su primili  na klupe  
 Predstavnik predlagatelja  smatra da nema  potrebe za davanje dodatnog 
obrazloţenja . 
 

FABIO JELIĈIĆ, predsjednik Odbora za gospodarstvo, financije i proraĉun, izvijestio 
je  Skupštinu da  Odbor  nije imao primjedbe na sadrţaj Izvješća o  radu ni o Planu  rada ni  
jednog  ni drugog TD, pa predlaţe  Skupština  da prihvati predloţene odluke. 
 Ujedno naglašava da Odbor smatra  da nije  primjereno  da se u  sedmom mjesecu  
raspravlja o planovima rada, pa je zatraţeno  da se pokuša utjecati da  planovi  rada doĊu  
ranije na dnevni  red, po mogućnosti, ĉak koncem godine sa usvajanjem Proraĉuna. 
 U raspravi su sudjelovali : LINO  ĈERVAR, u ime Kluba vijećnika HDZ-ea, TEDI 
CHIAVALON, ispravak krivog  navoda, PETAR RADETIĆ , u ime Kluba vijećnika SDP-
ea, JOSIP ANTON RUPNIK, u ime Kluba vijećnika HSLS-a, HNS-a, Zelenih, TEDI 
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CHIAVALON, ispravak netoĉnog  navoda, ORIANO BULIĆ, u ime Kluba vijećnika  ISDF-
a,  u pojedinaĉnoj raspravi: 
LOVORKA TOMIĈIĆ, TEDI  CHIAVALON, JOSIP ANTON RUPNIK, TEDICHIAVALON, 
ispravak netoĉnog navoda, JOSIP ANTON RUPNIK, ANTON PERUŠKO ,TEDI 
HIAVALON, povreda Poslovnika, ANTON PERUŠKO, FRANKO UDOVIĈIĆ, MARINO 
ROCE, LINO ĈERVAR, TEDI CHIAVALON, ispravak krivog navoda, ORIANO  BULIĆ, 
MILAN ANTOLOVIĆ, ANTON PERUŠKO, LOVORKA TOMIĈIĆ. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, napominje  da  je u toku  rasprave Klub vijećnika  
HDZ-ea podnio u pisanoj formi  amandman vezano za Zakljuĉak o usvajanju  Programa 
poslovanja  društva AZRRI – Agencija za  ruralni  razvoj Istre d.o.o. Pazin, za  2007. godinu 
s  prijedlozima odluka, te ga je dao  predstavnici Poglavarstva da se oĉituje o predloţenom 
amandmanu  prije glasanja. 
 Zakljuĉuje raspravu i daje na usvajanje pod AD 4 a. Odluku o prihvaćanju  Izvješća o 
poslovanju  društva  AZRRI – Agencija za  ruralni  razvoj Istre d.o.o. Pazin, za  2006. godinu, 
sprijedlozima odluka, te nakon  glasovanja utvrĊuje da je Skupština  sa 22 glasa «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŢANIH»  glasova , donijela  

 
O D L U K U 

o prihvaćanju Godišnjeg Izvješća o poslovanju društva AZRRI - Agencija za ruralni razvoj 
Istre d.o.o. Pazin,  za 2006. godinu  
 
 Zatim daje na usvajanje pod  a. Odluku o prihvaćanju  godišnjih financijskih  izvješća 
za  2006. godinu  društva AZRRI – Agencije za  ruralni  razvoj  Istre d.o.o. Pazin,  te nakon 
glasovanja utvrĊuje da je  Skupština sa 22 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV»  i  4 
«SUZDRŢANA»  glasa, donijela  
 a. 
     O D L U K U 

o prihvaćanju godišnjih financijskih   Izvješća za 2006. godinu, pod Brojem:12/01/06-3, 
0d 17.04.2007. godine,  
 b. 
     O D L U K U 

o uporabi dobitka financijske godine 2006. pod Brojem: 12/01/06-4 od 17.04.2007. 
godine,  
 c. 
               O D L U K U 

o prihvaćanju Izvješća o obavljenom nadzoru poslovanja Društva za 2006. godinu i 
davanju razrješnice ĉlanovima Nadzornog odbora pod Brojem: 12/01/06-8 od 
________, godine.  
 
 Nakon toga predstavnica Poglavarstva Istarske ţupanije  LUCIJA DEBELJUH , iznosi 
da Poglavarstvo Istarske ţupanije  ne moţe prihvatiti  amandman Kluba vijećnika HDZ-ea, 
jer  bi njegovo usvajanje  znatno usporilo  projekte koji su u tijeku, koji imaju  svoj kontinuitet, 
a  preuzete su i obveze  što po hrvatskim,  što po meĊunarodnim ugovorima. Svako 
odlaganje  bi   dovelo u situaciju  da se bi  se moralo odustati  od  vaţnih  projekata za cijelu  
Istarsku  ţupaniju.  

Poglavarstvo prihvaća sugestiju  većine  klubova vijećnika da se programi TD donose  
na poĉetku kalendarske godine. 

Pošto  vijećnik Lino  Ĉervar, podnositelj  amandmana  u ime Kluba vijećnika HDZ-e, 
traţi glasanje o podnesenom amandmanu, predsjednik ANTON PERUŠKO, stavlja na 
glasanje amandman   Kluba vijećnika  HDZ-ea, kojega Poglavarstvo  ne prihvaća, da se  
odgodi  glasovanje o Planu poslovanja  AZRRI – Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, 
za  2007.godinu  s prijedlozima odluka, dok  se ne izvrše dodatne konzultacije sa znanstveno 
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– istraţivaĉkom institucijom, Institutom  za poljoprivredu i turizam iz  Poreĉa, te nakon 
glasovanja utvrĊuje da  su  za amandman  glasala  4 vijećnika, pa amandman nije prošao. 

Nakon toga daje pod AD - 4.b. na glasanje Zakljuĉak o prihvaćanju Plana poslovanja  
društva AZRRI – Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin, za 2007. godinu s prijedlozima 
odluka, te nakon glasanja utvrĊuje da je  Skupština sa 22 glasova  «ZA», 3 glasa «PROTIV» 
i  1 «SUZDRŢANIM» glasom, donijela     

 
   O D L U K U  
 

o prihvaćanju Plana poslovanja  društva AZRRI – Agencija za ruralni razvoj Istre d.o.o. 
Pazin, za 2007. godinu s prijedlozima odluka 

  
Zatim stavlja na glasanje   Zakljuĉak  Poglavarstvo  da se obvezuje odgovorna osoba  

društva AZRRI – Agencije za  ruralni  razvoj Istre d.o.o. Pazin , da naredni godišnji Plan 
poslovanja mora dostaviti  Skupštini na usvajanje poĉetkom naredne kalendarske godine  
kada se usvajaju i svi ostali planovi  društava u  kojima ţupanija ima   vlasništvo, te nakon 
glasovanja utvrĊuje da je  Skupština sa 26 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŢANIH» glasova, donijela 

 
   Z A K L J U Ĉ A K    
 

obvezuje se odgovorna osoba  društva AZRRI – Agencije za  ruralni  razvoj Istre d.o.o. 
Pazin, da naredni godišnji Plan poslovanja mora dostaviti  Skupštini na usvajanje 
poĉetkom naredne kalendarske godine  kada se usvajaju i svi ostali planovi  društava 
u  kojima ţupanija ima   vlasništvo 
 
 AD – 5 

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave i Nadzornog odbora 
trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ za 2006. godinu, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Temeljnih financijskih izvješća trgovaĉkog 
društva MIH d.o.o., Poreĉ za 2006. godinu, 

c. Prijedlog Odluke o davanju razrješnice ĉlanovima Nadzornog odbora 
trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ, 

d. Prijedlog Odluke o davanju razrješnice Upravi trgovaĉkog društva MIH d.o.o. 
Poreĉ 

 
VoĊena je objedinjenu  raspravu o pod toĉkama  a., b., c., d. 
Prijedlog  akta vijećnici su primili  poštom uz  poziv za sjednicu. 
Raspravu je odrţao matiĉni Odbor za  gospodarstvo, financije i proraĉun SIŢ, ĉiji su 

zapisnik  vijećnici dobili na klupe. 
 U  raspravi su sudjelovali : LINO DOBRILA, u ime Kluba vijećnika SDP-ea, JOSIP 
ANTON RUPNIK, TEDI CHIAVALON, ispravak netoĉnog navoda, u pojedinaĉnoj raspravi: 
LINO DOBRILA, JOSIP ANTON RUPNI, TEDI CHIAVALON, ispravak netoĉnog navoda, 
DARKO KADUN, odgovori na postavljena pitanja. 
             Predsjednik ANTON PERUŠKO , zakljuĉuje raspravu i daje  na glasanje  pod a.  
Odluku o prihvaćanju  Izvješća Uprave i Nadzornog odbora TD MIH  d.o.o. Poreĉ za  2006. 
godinu, te nakon glasovanja utvrĊuje da je  Skupština  sa 24 glasa «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  1 «SUZDRŢANIM» glasom, usvojila pod 

a. 
 O D L U KU 

o prihvaćanju Izvješća Uprave i Nadzornog odbora trgovaĉkog društva MIH d.o.o. 
Poreĉ za 2006. godinu 

b. 
    O  D L U K U 
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o prihvaćanju Temeljnih financijskih izvješća trgovaĉkog društva MIH d.o.o., Poreĉ za 
2006. godinu 

c. 
     O  D  L  U  K U 

o davanju razrješnice Upravi trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ  
d) 

     O  D  L  U  K U 
  o davanju  razrješnice  Upravi trgovaĉkog  društva MIH d.o.o. Poreĉ  
 
 AD - 6 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O DAVANJU  PRETHODNE 
                        SUGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
                        STATUTA  

a. OŠ Petra Studenca Kanfanar, 
b. OŠ Vazmoslava Grţalje Buzet, 
c. OŠ Milana Šorga Oprtalj, 
d. OŠ Vodnjan – SE Dignano, 
e. OŠ Vladimira Gortana Ţminj, 
f. OŠ Joakima Rakovca Sv. Lovreĉ Pazenatiĉki, 
g. OŠ Rivarela Novigrad, 
h. Talijanske osnovne škole Buje – Scuola elementare italiana Buie, 

 
Materijale za  sjednicu vijećnici su  dobili uz  poziv za  sjednicu. 
Stav matiĉnog Odbora za društvene djelatnosti vijećnici su  primili na klupe. 

 Pošto nije  bilo  rasprave predsjednik ANTON PERUŠKO, zakljuĉuje raspravu  po 
toĉkama a. do h. i  svaku  pojedinaĉno stavlja na glasanje, pa nakon glasovanja utvrĊuje 
da je Skupština sa 23 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH» 
glasova, donijela :  

 a) 
      O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  OŠ 
Petra Studenca Kanfanar 

 b. 
      O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  OŠ 
Vazmoslava Grţalje Buzet 

 c. 
      O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  OŠ 
Milan Šorga Oprtalj  

d. 
      O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  OŠ – 
SE Dignasno 

  e. 
      O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  OŠ  
Vladimir Gortan Ţminj 

 f. 
      O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  OŠ 
Joakima Rakovca Sv. Lovreĉ Pazenatiĉki   

  f. 
      O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  OŠ 
Rivarela Novigrad 
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h. 
     O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  
Talijanske osnovne škole Buie – Scuola elelementare italiana Buie. 
 

 AD – 7 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O DAVANJU  PRETHODNE 
                  SUGLASNOSTI NA ODLUKU O  IZMJENAMA I DOPUNAMA 
                  STATUTA  

a. Ekonomske škole Pula, 
b. SŠ Mate Blaţina Labin, 
c. Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula, 
d. Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola media superiore 

italiana Pola, 
e. Medicinske škole Pula, 
f. Strukovne škole Pula 

 
Materijale za  sjednicu  vijećnici su  dobili uz  poziv za  sjednicu. 
Stav matiĉnog Odbora za društvene djelatnosti vijećnici su primili na klupe. 
Pošto nije  bilo  rasprave predsjednik ANTON PERUŠKO, zakljuĉuje raspravu  po 

toĉkama a. do f. i  svaku  pojedinaĉno stavlja na glasanje, pa nakon glasovanja utvrĊuje da 
je Skupština sa 23 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH» glasova,   
donijela pod 

 a) 
     O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o   izmjenama i dopunama Statuta 
Ekonomske škole Pula 

 
 b) 
     O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o   izmjenama i dopunama Statuta SŠ 
Mate Blaţine Labin   
   c) 

     O D L U K U 
o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o   izmjenama i dopunama Statuta Škole 
primijenjenih umjetnosti i dizajna  Pula 

 d) 
     O D L U K U 

o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o   izmjenama i dopunama Statuta 
Talijanske  srednje  škole Dante Alighieri  Pula – Scuola media superiore italiana Pola  
 e) 

     O D L U K U 
o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o   izmjenama i dopunama Statuta 
Medicinske škole Pula 
 f) 

     O D L U K U 
o davanju  prethodne suglasnosti na Odluku o   izmjenama Strukovne škole Pula 
i dopunama Statuta 
 
 AD – 8  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  POVJERENSTVA 

  ZA  SURADNJU  CIVILNOG I JAVNOG SEKTORA 
  SKUPŠTINE ISTARSKE ŢUPANIJE 

 
Prijedlog  akta vijećnici su primili  poštom. 
Zapisnik Komisije za izbor i imenovanja  vijećnici su dobili na klupe. 
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Pošto nije bilo  rasprave predsjednik ANTON PERUŠKO, zakljuĉuje raspravu i daje 
na usvajanje prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za suradnju  civilnog i  javnog  
sektora  Skupštine Istarske ţupanije, te nakon glasovanja utvrĊuje da je  Skupština sa 23 
glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova, donijela 

 
   R JE Š E N J E 

o imenovanju Povjerenstva za suradnju civilnog  i javnog  sektora Skupštine Istarske 
ţupanije 
 

I. 
U Povjerenstvo za suradnju civilnog i javnog sektora Skupštine Istarske ţupanije imenuju se: 

1. Tamara Brussich, vijećnica Skupštine Istarske ţupanije 
2. Michela Blagonić, vijećnica Skupštine Istarske ţupanije 
3. Katarina Nemet, vijećnica Skupštine Istarske ţupanije 
4. Lino Dobrilu, vijećnik Skupštine Istarske ţupanije 
5. Lovorka Tomiĉić, vijećnica Skupštine Istarske ţupanije 
6. Silvano Hrelju, vijećnik Skupštine Istarske ţupanije 
7. Nevija Srdoĉ, predstavnica Gradskog društva Crvenog kriţa Pula 
8. Vesna Ivanović Ocvirk, predstavnica Istarske glazbene scene mladih 
9. Lela Blekić, predstavnica Udruge Razvoj 
10. prof. Branka Tanić, predstavnica Europskog doma Pula. 

 
II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Sluţbenim novinama 
Istarske ţupanije“. 
 
 
 

AD – 9  RJEŠENJE O IMENOVANJU  ŢUPANIJSKOG POVJERENSTVA  
                         ZA PROCJENU ŠTETA OD ELEMENTARNIH  NEPOGODA NA 
                         PODRUĈJU ISTARSKE ŢUPANIJE 
 

Prijedlog  akta vijećnici su primili   poštom. 
Zapisnik Komisije za izbor i imenovanja vijećnici su dobili  na klupe. 
Pošto se za raspravu nije nitko javio predsjednik ANTON PERUŠKO, zakljuĉuje 

raspravu i daje na usvajanje prijedlog Rješenja o imenovanju Ţupanijskog povjerenstva za 
procjenu šteta od  elementarnih  nepogoda na podruĉju  Istarske ţupanije, te nakon 
glasovanja da je  Skupština sa 23 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŢANIH»  glasova, donijela 
 

R J E Š E N J E 
o imenovanju Ţupanijskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 
na podruĉju Istarske ţupanije 

I. 
U Ţupanijsko povjerenstvo za procjenu šteta od elementarnih nepogoda na podruĉju 

Istarske ţupanije, imenuju se: 
 

1. Franko Udoviĉić, predsjednik 
2. Petar Radetić, zamjenik, 
3. Denis Stipanov, ĉlan 
4. Lorena Miletić, ĉlanica 
5. Grozdana Lovreĉić, ĉlanica. 

 
II. 

Ĉlanovi Ţupanijskog povjerenstva imenuju se na ĉetiri (4) godine. 



 40 

 
III. 

Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Sluţbenim novinama Istarske 
ţupanije“. 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, zahvaljuje VIJEĆNICIMA, ĉlanovima Poglavarstva, 
proĉelnicima, novinarima i ostalim prisutnima na strpljenu i doprinosu  u  radu Skupštine 
Istarske ţupanije i najavljujem za  6.08.2007. godine 32.sjednicu  Skupštine Istarske 
ţupanije, te  zakljuĉujem 31. sjednicu  Skupštine Istarske ţupanije. 
 
 Sjednica je zakljuĉena u  20,45 sati. 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :     PREDSJEDNIK SIŢ: 
 

IVAN KLARIĆ       ANTON PERUŠKO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


